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Més de 2 .000 persones omplin les 
graderies el dia de l’estrena

El Vila-real CF va ser el mestre de 
cerimònies i el Vinaròs CF marca el 
primer gol al nou camp (1-6)el nou estadi
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IMPORTANT
Aquest setmanari no accepta com a seues 
les opinions expressades pels col·laboradors, 
que tenen l’exclusiva responsabilitat del text 
publicat amb la seua firma, ni es fa responsable 
de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix 
totes les col·laboracions, però adverteix que 
els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignada una pàg. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
pseudònims. La direcció no es compromet 
a publicar les col·laboracions que arriben 
després del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org,  disquet, usb, cd, 
i, en última instància, en paper. 
Els escr i ts que requerisquen resposta 
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¿Qué valoración hace de estos años en la oposición?
Hemos mantenido un trabajo constante de oposición constructiva, controlando 
al gobierno, exigiendo el cumplimiento de sus promesas y aportando las 
iniciativas adecuadas para nuestra ciudad. Conocemos las deficiencias de 
Vinaròs y las exigencias de los ciudadanos y estamos preparados para seguir 
defendiendo y reivindicando las necesidades de los vinarocenses. El PP de 
Vinaròs gobernará con eficacia, que nadie lo dude. 

¿Por qué Vinaròs todavía tiene tantos problemas pendientes de solución?
El tándem PSOE-PVI ha perdido demasiado tiempo en cosas sin sentido 
ni interés, actuando como oposición de la oposición. Tenemos problemas 
pendientes por la falta de criterio del equipo de gobierno, que pretende suplir 
la debilidad de su minoría con el abuso de poder por parte del alcalde. Crean 
problemas donde no los hay y son incapaces de solucionar los existentes. 
Romeu copia la política que sigue Zapatero, un día anuncia propuestas que 
se convierten en problemas y al otro se desdice, pero las soluciones a los 
problemas de los ciudadanos no llegan. Es la tónica habitual de los socialistas: 
el caos por el caos, pero todo esto cambiará cuando el próximo año se 
produzca el cambio de alcalde que necesita Vinaròs.

Usted acusó al gobierno local de obstruccionismo en las obras del Plan Confianza. 
¿No resulta muy fuerte denunciar que Romeu y Balada vayan en contra de los 
intereses de Vinaròs?
Será fuerte pero es cierto. Por negligencia, por omisión o por incapacidad, 
pero son demasiadas pruebas de torpeza y de irresponsabilidad de quienes 
dicen que nos gobiernan y en cambio hacen dejadez de sus funciones. Ha sido 
nuestro portavoz Juan Bautista Juan quien más se ha movido para que estos 
proyectos que suman 5,6 millones sigan hacia adelante ante la pasividad del 
PSOE y el PVI.

En más de una ocasión también usted le ha recriminado al sr. Alcalde su 
parcialidad en el desarrollo de los plenos y éste le ha retirado la palabra…
El Sr. Romeu no es un cualquiera, opera según las circunstancias y si no lo 
hace mejor es porque ya no sabe. Políticamente creo que se caracteriza –y 
no es cuestión de ideología, ni de ser bueno ni malo–, se caracteriza por la 
monomanía de intentar someter a la oposición a la interpretación que para 
su beneficio hace del reglamento. Él sabe que lo está incumpliendo y pese a 
ello sigue abusando de las intervenciones con las que se pone de manifiesto 
la ineficiencia de su propia portavoz, pero le da igual. Con su mitin final no 

resuelve absolutamente nada y siempre es para lanzar anatemas permanentes 
sobre todo aquél que no esté de acuerdo con sus teorías. Lo que no se puede 
consentir son sus intrusiones que prejuzgan y ofenden. Ahí se pasa.

¿Cómo se perfila el nuevo periodo en Les Corts Valencianes?
Les Corts son la voz y la defensa de los valencianos y por ello afrontaremos 
los temas que más les interesan para que nuestra Comunitat sea símbolo de 
progreso y prosperidad, como las infraestructuras, que será la piedra angular 
de la actividad parlamentaria junto a la seguridad, la financiación o el agua 
que seguirán siendo los ejes de nuestra política, además de otras iniciativas 
relacionadas con los agravios continuos del Gobierno socialista hacia nuestra 
Comunitat, con temas como costas, parany, etc. 

Corren tiempos difíciles y son muchas las cosas pendientes. ¿qué se puede hacer 
desde Les Corts?
Seguiremos exigiendo que se cumpla con lo que se prometió por parte del 
Gobierno socialista, pues es primordial que se lleven adelante infraestructuras 
fundamentales como la llegada del AVE a nuestra provincia, o el desdoblamiento 
de la N-340, o que no se quede en el aire la A-68. Si los socialistas tienen sentido 
común y responsabilidad en la defensa de los intereses de los valencianos, 
apoyarán nuestras iniciativas. En caso contrario, demostrarán una vez más su 
sometimiento absoluto a los agravios de Zapatero a la Comunitat.

¿Qué diferencia existe entre el gobierno de Camps y Zapatero?
El gobierno de Francisco Camps ha rebajado los impuestos de los valencianos 
que hoy disfrutamos del más amplio conjunto de beneficios fiscales de todo 
el país. Frente a ello encontramos los despropósitos de Zapatero, el que se 
autodenominaba el más social, y sólo ha sabido recortar los derechos de los 
ciudadanos, subir impuestos como el IVA, recortar sueldos, pensiones, eliminar 
beneficios para las madres o dejar en el limbo infraestructuras necesarias para 
el crecimiento de nuestra comarca. Las obras de la N-232 han sido paralizadas 
y después de muchos años de mentiras, siguen pendientes los trazados del 
puerto de Querol y Mas de la Torreta y hasta el senador socialista Cardona 
admite que todavía se demorará más por los recortes de Fomento.

Con esta entrevista se cierra el ciclo de opinión de los 10 concejales del Grupo 
Popular. Un formato periodístico criticado por la asociación Migjorn…
Migjorn también ha entrado en el juego de las polémicas inútiles, 
especialmente para erosionar al PP, y no se lamentan cuando el gobierno 
socialista se dedica a prohibir y coartar la libertad de elección. Lo de prohibir 
y censurar parece que no sólo le gusta al gobierno de Zapatero sino también 
al Sr. Vicent Beltrán, uno de los miembros destacados de Migjorn, que apoya 
la censura de artículos que no son de su gusto, despreciando la libertad de 
expresión que para otras entidades reclama. 
Migjorn practica un discurso hipócrita pues se jactan de criticar concesiones 
de edificios o instalaciones para desarrollar servicios mientras ellos ocupan 
una propiedad municipal para su disfrute. Por un lado, aplauden que una 
región se cargue la tradición más importante y reconocida del país y, por 
otro lado, ni levantan la voz ante los recortes más drásticos de la historia de la 
democracia española. 

¿Considera que Migjorn ejerce más como partido político que como asociación 
de vecinos?
No pongo en duda que Migjorn en otro tiempo trabajase defendiendo 
a los vecinos, pero hoy resulta demasiado evidente la parcialidad de sus 
comentarios, no son una secta como creen algunos, pero tienen la desfachatez 
de reprochar las competencias valencianas y sin embargo, no mueven ni un 
dedo ante los ataques que representan las leyes abolicionistas, cuando en 
democracia debería regir la norma del prohibido prohibir.
El doble rasero de Migjorn sé que le ha acarreado problemas internos y 
han perdido algunos de sus partidarios. Les ha llevado a vender discursos 
contradictorios en asuntos como el despilfarro socialista de los últimos años o 
las mentiras e improvisaciones del gobierno local, por ejemplo. Me sorprende 
que Migjorn se preocupe por prohibir los toros mientras el Gobierno socialista 
exprime a los ciudadanos con impuestos y les recorta sus derechos sociales.

Mariano Castejón, concejal y diputado de Les Corts Valencianes: 

“Los socialistas crean problemas donde no los hay 
y son incapaces de solucionar los existentes”
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Des del Grup Municipal del BLOC volem informar que durant aquests 
últims anys s'està arrossegant un deute a les arques municipals de 
més de 30 milions d'euros (5.000 milions de pessetes) i això no és 
gens bo per a l'economia i l'estabilitat d'un ajuntament. Des del Grup 
Municipal del BLOC no podem permetre més despeses per a les arques 
municipals i així ho diuen els números i els comptes municipals. S'ha 
de frenar la despesa que fan algunes regidories de l'equip de govern 
del PVI i el PSOE i controlar molt més els diners de tots el vinarossencs. 
Alguns regidors de l'equip de govern han d'entendre que no són diners 
d'ells, sinó, de tot el poble i des del BLOC recordem que aquests diners 
s'han de gestionar amb austeritat i control. En temps de crisi s'ha 
d'optimitzar i prioritzar els diners públics. El nostre regidor marcarà de 
prop totes les despeses i com es gasten els nostres diners.

Tots coneixem casos de joves que encaixen en 
eixe perfil, això és indubtable. Com també tots 
sabem exemples, molt més estesos del que ens 
pensem, que apunten cap al sentit contrari. I, 
d'aquests darrers, voldria parlar-ne.
Accepto l'existència d'una Generació Ni-Ni. Però 
no respecto la definició actualment de moda, 
sinó que respecto una nova manera, de moltes 
persones, de veïns i veïnes del nostre poble i 
entre ells, molts de joves, d’encarar d'una manera 
diferent la realitat social, cultural, econòmica, 
nacional, etc., que ens envolta. Aquí m'hi incloc, a 
mi mateix, i a molts amics, companys i coneguts. 
Som molts més del que es creu, i sobretot molts 
més del que alguns voldrien.
Efectivament, una gran part de vinarossencs i 
entre ells molts de joves és Generació Ni-Ni: ni 
PP, ni PSOE. A eixos dos grans partits només els 
veiem com la cara i la creu, intercanviables, d'un 
estat de coses que no ens agrada gens ni mica. 
Ni el PP ni el PSOE representen, per a la majoria 
de nosaltres, cap alternativa il·lusionadora de 
futur. Semblen més peces complementàries d'un 
sistema caduc, que elements constructors d'un 
nou paradigma. Són vells. Són els de sempre.
Del PSOE esperem ben poc. Massa mancances 

pròpies (la improvisació els caracteritza, no plani-
fiquen), massa corporativisme cec emprat en de-
fensa dels seus propis interessos individuals (dipu-
tats, regidors...), i massa poques ganes de plantejar 
futurs imaginatius, alternatius il·lusionadors (molt 
acomodats). El PSOE sembla més un sindicat de 
càrrecs públics, que no un partit.
Del PP tampoc no esperem res. Massa connectats 
amb els poderosos (amb empreses opaques...), 
massa esguitats de possibles corrupcions (amb 
casos més que escandalosos...), massa interessos 
creats (inconfessables...), i massa poc patriotes a 
l'hora de defensar el bé comú, massa interessos 
particulars concrets. El PP pareix més el braç 
polític d'alguns sectors i personatges no públics, 
que no un partit.
I què fer? Què plantejo? Doncs que, d'entrada, 
hi ha més vida a banda del PP i el PSOE. Pel que 
a mi respecta, jo vaig fer el pas de confiar en el 
BLOC, i sento que la vaig encertar de ple. Estic 
convençut que tant les propostes com, sobretot, 
les persones que formen part del partit, són de 
fiar... I així ho continuen creient, com a mínim, 
els 819 vinarossencs que van dipositar la seua 
confiança en les passades eleccions del 2007 
entre els quals hi ha molts, moltíssims joves. I en 

conec un fum d'ells. 
Som un partit jove, estem arrelant i creixent, com-
promesos amb la nostra realitat; tenim iniciativa 
i empenta; emprenedors incipients d'empreses, 
estudiants momentanis, treballadors sacrificats 
(alguns mileuristes) i també malauradament 
parats (involuntaris); membres d'alguna ONG i 
d'associacions diverses (culturals, esportives, as-
sistencials, recreatives...) en el nostre temps lliu-
re. En definitiva, gent jove, d'aquella que no et 
falla, compromesa i implicada amb el futur, amb 
el nostre i amb el de tots.
Més que la generació del canvi (que ho som), som 
la generació del recanvi (som els substituts natu-
rals de la generació actual). Som la generació que, 
d'aquí uns anys, tindrà el repte i la responsabilitat 
de gestionar el Vinaròs del demà.
Molts vinarossencs no estem disposats que ens 
obliguen a pensar en clau de blanc o negre, en 
el plantejament pobre i avorrit de PP o PSOE. Hi 
ha una alternativa, cada vegada més útil i real, 
a aquests dos grans partits, que es diu BLOC. 
Una alternativa necessària i una nova esperança, 
per a creure en una forma de fer i d'entendre la 
política de forma diferent, “de baix cap a dalt”. 
Atreveix-te a confiar en nosaltres, fia't del BLOC!

Generació Ni-Ni (ni PP, ni PSOE)
Domènec Fontanet: “Els sociòlegs i, 
acte seguit, els mitjans de comunicació 
per mimetisme, no paren d'intentar trobar 
expressions que puguen definir, de forma 
aproximada, una gran part de la joventut. 
Així, es va llançar allò de la Generació 
X, Generació JASP ( joves sobradament 
preparats), Baby Boomers, i moltes altres. 
Ara, ha fet fortuna l'expressió de Generació 
Ni-Ni, la qual pareix que vol definir un 
ampli sector de joves que ni estudien, 
ni treballen. Teòricament, caracteritzada 
per l'apatia i el conformisme indolents, 
el consumisme irracional i l'oci banal, 
l'individualisme extrem, etc. Però com 
qualsevol altra generalització, aquesta 
tampoc no encerta del tot”.
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Estas semanas estamos…
…viendo la frenética actividad que se está 
desarrollando con el comienzo de las operaciones 
marítimas del proyecto Castor que, por su tamaño 
y por la alta especialización que se precisa, y por 
la carencia de empresas españolas que dispongan 
de los equipamientos y del personal necesarios 
para realizarlas, necesariamente han tenido que 
contratarse mayormente empresas extranjeras 
vinculadas con el mundo de las plataformas 
marinas. De momento todos los empleados de 
alto poder adquisitivo que van recalando por aquí 
están animando el detraído sector inmobiliario 
de nuestra ciudad con la demanda de alquileres. 
Será para más adelante, con el comienzo de las 
operaciones en tierra, cuando parece que se 
materializará la creación de los ansiados puestos 
de trabajo que tanto se necesitan en Vinaròs. Pero 
a quien le ha salido una lotería es a la Generalitat 
que, con los derechos portuarios por los… 

… atraques, desatraques…
…y estancias por el impresionante tráfico maríti-
mo de los dos grandes remolcadores entrando y 
saliendo a cada momento, de las embarcaciones 
menores de vigilancia y transporte, etc., además 
de lo que ya han percibido por la ocupación de 
la superficie de la nueva zona técnica del recién 
estrenado dique de poniente, es la Generalitat 
decimos, la que debe estar haciendo su agosto 
y seguirá haciendo su septiembre, su octubre, 
su noviembre… Como nos gustaría que estos 
enormes ingresos que le proporciona el proyec-
to…, bueno ahora ya no, ahora… “la realidad” de 
Castor, nuestra Generalitat los reinvirtiera en el 
acondicionado del destartalado dique de levante, 
o del muelle transversal, o en lo que mejor consi-
dere, pero siempre dentro del puerto de Vinaròs. 
Lamentablemente la Consellería se ha aferrado 
firmemente a esta ubre tan repleta y segura-
mente estos ingresos irán a parar a su caja ge-
neral donde se diluirán en zurcir los inmensos 
“tomates” que la Generalitat tiene en todos sus 
“calcetines”, tanto los que lleva puestos, como 
los que tiene en cajón de la cómoda.

Sin el menor atisbo de…
…duda respecto de la inocuidad de la planta, el 
PVI hemos apoyado decididamente el proyecto 

Castor desde el primer momento. En la anterior 
legislatura tuvimos que soportar por ello las 
críticas y una marcha de protesta del PP de 
Vinaròs que se habían alineado con los intereses 
de una plataforma ciudadana de Alcanar y con 
los de algunos clanes de Vinaròs, en vez de 
hacerlo con el interés general de Vinaròs y de 
sus ciudadanos para luego desentenderse y así 
cumplir a rajatabla las ordenes que recibieron 
de sus superiores de Valencia de apoyar todo lo 
del Castor. O en la actual legislatura sufriendo, 
pero tolerando, una manifestación de los 
miembros de la plataforma de Alcanar por las 
calles de Vinaròs, que de forma desconsiderada, 
la hicieron coincidir en plenas fiestas patronales 
de junio y que fue un sonado fracaso porque 
sólo se les sumó el BLOC de Vinaròs, único 
partido local incomprensiblemente aún hoy 
contrario al Castor, salvo que quiera cosechar 
votos en Alcanar. En fin, no se imaginan ustedes 
lo satisfechos que estamos por el hecho de 
haber sabido discernir lo que iba a reportarnos 
este proyecto porque, si al inicio tuvimos alguna 
reserva respecto de los riesgos potenciales que 
podíamos correr, estas reservas se esfumaron en 
la visita a la planta de Bermeo.
 

“Leemos en la prensa”…
…que en la bahía de San Francisco difícilmente 
podrá construirse a tiempo la marina necesaria 
donde desarrollar el próximo desafío de la Copa 
América. Parece que no se podrá cumplir con 
la exigente normativa medioambiental que 
se aplica en las costas californianas. Y, como 
alternativa, ya se está hablando de una isla de 
Italia y… ¡peligro!… nuevamente de la Marina 
Juan Carlos Primero de Valencia. Mientras que 
las tijeras de la Generalitat frenan la puesta 
en marcha de las últimas inversiones (en la 
ampliación del hospital de Vinaròs tenemos 
un claro ejemplo), retrasan evaluaciones a 
solicitantes de la Ley de Dependencia, recortan 
ayudas a las bandas, conservatorios, escuelas de 
música, escuelas oficiales de idiomas, y ahora 
también de recortes de ayudas a residencias de 
ancianos, 1.800 de los cuales podrían quedar 
en la calle, mientras que los impagos de la 
Generalitat impiden la apertura del Aeroport de 
Castelló, todo ello y mucho más que ocurre en 

estos momentos, desde nuestro Govern y desde 
Valencia ciudad vuelven a frotarse las manos 
esperanzados con la posibilidad de volver a ser 
sede de la próxima competición, diciendo que 
no va a costar un euro… ¿Alguien se lo cree? 
Un euro probablemente no, pero “un huevo” de 
millones de euros, seguramente sí. 

Para que no digan que…
…respecto de la Generalitat, todo son críticas 
en verde, terminaremos con una flor color 
naranja porque estamos muy satisfechos 
de que en el folleto editado, pero también 
publicado en la página web de Turisme de la 
Generalitat http://www.comunitatvalenciana.
com se hayan acordado de Vinaròs y, en el 
apartado de “Calas y playas con encanto”, 
hayan incluido la cala de la Foradada como 
foto de referencia y la hayan acompañado de 
una descripción muy acertada de ésta y de las 
numerosas calas con que contamos, resaltando 
su tamaño recogido, la sensación de intimidad 
por la escasa aglomeración y el abrigo de los 
cantiles, y la excepcional calidad de sus aguas. 
Al final termina con una incursión en nuestra 
ciudad para resaltar nuestra excelente oferta 
gastronómica con los productos del mar y 
de la tierra. En fin, todo un detalle digno de 
agradecer.

EN EL CAJÓN DEL OLVIDO…
…continúa la prometida comisaría de Policía 
Nacional. Cedidos los terrenos a la Dirección 
General de la Policía y de la Guardia Civil en 
diciembre del 2007, las actuaciones para su 
construcción se encuentran paralizadas desde 
bastante tiempo antes de esta desdichada 
crisis que todo lo para, con lo cual es evidente 
que este incumplimiento no obedece a 
ninguno de los recortes ahora emprendidos 
por el Gobierno, sino a otros motivos que nos 
gustaría que nos aclarasen. Pero por lo que más 
molestos estamos, es porque ni tan siquiera 
vemos el menor signo de cumplimiento para 
lo que hace más de seis años fuera la primera 
promesa al entonces alcalde Balada de abrir 
la oficina administrativa para la gestión de los 
DNI, pasaportes y extranjería, como germen 
inicial de la futura comisaría. Una intención que, 
ante la parálisis del proyecto de la comisaría al 
completo fue nuevamente recuperada y vuelta 
a prometer por el subdelegado del Gobierno en 
Castellón al actual alcalde Romeu, ubicándola 
en la primera planta del remodelado Pirulí. Un 
Pirulí cuyas obras dentro del anterior Plan E 
terminaron hace medio año y con su primera 
planta completamente vacía y diáfana, a la 
espera de la por segunda vez prometida oficina 
administrativa de la Policía Nacional. Veremos 
por cuanto tiempo más nos tendrán la planta del 
Pirulí desocupada y a nosotros yendo y viniendo 
a Castellón y a Tortosa o esperando que nos 
toque el número para el equipo móvil del DNI. 
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Ahora, hace algo más de tres años, un historiador 
británico –David Irving– era detenido en Austria 
acusado de negar el Holocausto, suceso que en 
este país del centro de Europa se considera un 
delito penado hasta con 20 años de cárcel. Es 
decir, no consienten que se falsifiquen los hechos 
históricos de uno de los episodios criminales más 
terribles del siglo xx.
En una comisión de coordinación de las Corts 
valencianas, el PP rechazó el informe para la 
recuperación del recuerdo de las personas que 
sufrieron injusticias a causa de la Guerra Civil y el 
régimen posterior. Eduardo Ovejero justificó la 
negativa porque era “el regreso de los momentos 
estelares de la izquierda y tenebrosos de la 
derecha”.
La diferencia es sustancial: la negación abyecta de 
lo ocurrido no es más que la fórmula que permite 
el retorno de los políticos más abyectos aún, si 
cabe, que los mismos sucesos. Y si no, juzguen con 
un ejemplo: Carter y Clinton, ex presidentes de la 
nación más poderosa de la tierra, no han cesado de 
viajar por el mundo como embajadores de su país; 
sin embargo, es difícil recordar un ex presidente 
europeo tan desleal y torpe como Aznar, dedicado 
a cuestionar, desde el rencor, a su propio país 
paseando por los foros de la decencia, incluso más 
allá de nuestras fronteras, intentando justificar 
su actuación en el gobierno, exhibiendo el rictus 
de su sonrisa hipócrita. En la revelación de las 
conversaciones entre él y Bush, las famosas actas 
de la reunión del 22 de febrero (2003), en el rancho 
Grawford, sobre la invasión de Iraq, Aznar le pedía 
al presidente americano “necesitaremos que nos 
ayudéis con nuestra opinión pública”.
Hoy, los burdos discursos de esos políticos de las 
entelequias se siguen oyendo impunemente en 
algunos ayuntamiento y parlamentos de España. 
Con sus trucos malabaristas, se sacan de la manga 
un patriotismo decadente anclado en la España 

de los Reyes Católicos y la Santa Inquisición, por 
eso no dudaron en descalificar a un ministro. 
Bernat Soria, por “andaluz que habla catalán”, o a 
la vicepresidenta De la Vega, afirmando que no era 
“verdaderamente valenciana” y, sin embargo, no 
tienen empacho en cargarse una de las señas de 
identidad más extraordinarias de los valencianos, 
de nuestro patrimonio, tradición y cultura: la 
música y las sociedades musicales.
La corrupción y el despilfarro instalado en nuestro 
gobierno autonómico dirigido por el PP les ha 
llevado a un recorte de hasta un 60%, en las 
subvenciones a las escuelas y bandas de música, 
después de que aprobaran a bombo y platillos 
una “ley de la música”, incumpliendo los acuerdos 
firmados con la FSMCV.
La drástica reducción alcanza también a los 
convenios para la organización de conciertos de 
intercambios y las ayudas para la adquisición de 
instrumentos.
La Federación de Sociedades Musicales de la 
Comunidad Valenciana, con más de 40 años de 
existencia, agrupa a 525 sociedades musicales 
de Alicante, Castellón y Valencia (más del 50% 
del total español), representan a 60.000 alumnos, 
40.000 músicos y 200.000 socios. El desprecio 
presupuestario llega a los 0 euros en la financiación 
de la plataforma tecnológica para la FSMCV, 
también con 0 euros para el programa autonómico 
de ayudas a la construcción y remodelación de 
sedes, la financiación de las escuelas de música y a 
las ayudas a las escuelas de educandos.
Las bandas de música prevén el despido de 1.400 
profesores si las ayudas no llegan. Y la nuestra, 
también está incluida.
Éste es el concepto de patria que los políticos “del 
retorno” del PP a nuestras instituciones, a los que 
nos referíamos en el principio, pregonan pero no 
creen ni practican. Leíamos en un editorial que hay 
dos niveles de existencia. Uno, ficticio, “ya creado”, 

y otro que no está sometido a tiempo ni forma, 
donde surgen la grandes ideas que conducen 
los pasos de la humanidad hacia el progreso, un 
mundo que no está fuera, sino dentro. En este 
último, no creen los representantes del PP y es más 
que suficiente con fijarse en nuestro Ayuntamiento.
Si una mente genera una determinada fuerza, 
muchas mentes juntas, multiplican la fuerza 
necesaria para el nacimiento de algo que antes no 
tenía vida. Y esa es la capacidad creativa de nuestras 
bandas de música: nos dan también, identidad. Y 
en ella no creen los políticos del “retorno” instalados 
en el gobierno autonómico: según la directora 
del Instituto Valenciano de la Música, la realidad 
pasa porque “las familias arrimen el hombro” y 
participen más en la financiación de la enseñanza 
musical. Es decir, aplican el tanto tienes, tanto 
vales. Esa es la razón de que se haya instalado la 
corrupción en nuestras instituciones autonómicas. 
Si algo no les interesa a los conservadores del PP, es 
que la política tenga prestigio. 
Por eso sorprende a más de uno y una cuando leen 
unas encuestas que vaticinan el triunfo autonómico 
del PP, y por eso nosotros nos hacemos la misma 
pregunta, ¿son culpables de ello los valencianos 
que marchan por su pie tras esos líderes?¿No 
tendrán nada de que arrepentirse?
Valdría más no darles la culpa pero si los consienten, 
les auguramos una larga estancia en el purgatorio.

Recordamos que el grupo municipal 

del PP de Vinaròs no apoyó una moción 

presentada al pleno municipal de nuestro 

Ayuntamiento en el que se defendía la 

pervivencia de las Sociedades Musicales, 

y el mantenimiento de las subvenciones.

El PP: con la música a otra parte
Treballem per Vinaròs
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Què volen per a Vinaròs

Asociación Cívica Raimundo d’AlósAssociació de veïns Migjorn

4ª dècada lluitant per Vinaròs 

OPINIÓ 

R.I.P. por la futura A-68 (N-232) 
Vinaròs-Santander

Aparcar correctament

Esquerra Unida 

La ciutadania de Vinaròs haurà escoltat i llegit 
moltes vegades els eslògans dels nostres repre-
sentants municipals: “Treballem per Vinaros”, “El 
primer és els interessos dels vinarossencs”, “Estem 
a prop de la ciutadania”.
Però des d’Esquerra Unida ens preguntem: Què 
volen per a Vinaròs?
Com tots sabem a Vinaròs s’han fet, s’estan fent i 
es pensen fer, projectes i obres que han sigut, són 
i seguiran sent motiu de polèmica, confrontació i 
discussió entre els nostres representants polítics 
municipals.
A Esquerra Unida entenem que un dels temes 
més recents, motiu de polèmica, puga ser el 
passeig marítim i el seu pàrquing. Encara que per a 
alguns el passeig serà l’obra que rellançarà Vinaròs 
turísticament i millorarà la qualitat del poble.
Per a altres, tot el contrari, consideren dita 
obra com el bunyol del segle, que és una obra 
faraònica que no necessitava Vinaròs. Interposant 
dita obra a altres més necessàries i prioritàries 
com la residència de la tercera edat, la guarderia 
municipal, la prefectura de policia, la piscina 
municipal i altres. Postura que és molt respectable. 
Però el curiós és que els mateixos que qüestionen i 
marquen prioritats i necessitats d’alguns temes, no 
diuen res del mal funcionament de l’Hospital, del 
segon ambulatori, de l’estació d’autobusos, de les 
macances en educació, cultura, i altres. 
A Esquerra Unida tenim clar que uns veuen les 
necessitats, les prioritats i el futur de Vinaròs d’una 
manera i altres d’una altra.
El que també tenim clar a Esquerra Unida és que 
sí que hi ha un tema a Vinaròs en què tant uns 
com els altres coincideixen perfectament sense 
importar-los les necessitats, les prioritats ni el futur 
de Vinaròs. I és seguir fent un urbanisme salvatge 
basat en la llei del totxo i el formigó i l’amiguisme 
predominant interessos particulars sense respectar 
la natura i el medi ambient. És eixe el futur per a 
Vinaròs?
És cert que a Vinaròs s’han fet i s’estan fent coses 
per atraure el turisme, donar-li qualitat al poble i 
benestar a la ciutadania. Però també és cert que 
no s’està fent res en altres temes que aporten 
disminució del turime, donen mala imatge i 
dificulten el benestar, com la neteja del poble, les 
escombraries, la circulació, el soroll, la velocitat...
Per tant, Esquerra Unida entén que els nostres 
representants municipals que són els reponsables i 
amb les seues decisions tenen el bon funcionament 
i el futur del poble, cal que es posen d’acord i que 
tinguen clar “què volen per a Vinaròs”.

Fa temps que reivindiquem en diferents escrits 
i entrevistes personals els problemes que té el 
nostre poble amb les voreres, ja que algunes estan 
en males condicions i pel que veiem no hi ha forma 
que les intenten arreglar.
En citarem un parell que per nosaltres estan molt 
malament. Una està al passatge del Dr. Santos 
i a la plaça de les Corts Valencianes, plenes de 
llambordes que salten i es mouen. Així quan plou 
aquestes voreres queden plenes de piscinetes. 
Clar no pot ser d’una altra manera si els camions hi 
segueixen entrant, i tots els camions que hi entren 
no són menuts, alguns són de gran tonatge que 
van deteriorant progressivament l’estat d’aquestes 
malmeses vies públiques, que per més cèntriques 
que siguen –i als agents municipals no els és molt 
llunyà– semblen abandonades. Fins quan?
Una altra que també volem esmentar és la que es 
troba a la part del darrere de l’Hotel. Té un entrador 
afegit a la vorera del carrer on està ubicat el col·legi 
Manuel Foguet, que quan cauen quatre gotes es 
converteix en una piscina de mig metre i a mesura 
que vaja passant el temps la piscina s’anirà fent 
més gran. Allí tornen a ser els protagonistes els 
camions, alguns, fins i tot, arriben a les 10 tones, 
pes que és una causa més que manifesta del mal 
estat d’aquest pas de vianants. 
No volem, ni pretenem que els camions no arriben 
als llocs on han de repartir la mercaderia, ni de 
bon tros. El que pretenem i així ho hem denunciat, 
com deiem al començament, és que facen servir 
algun tipus de vehicles menys pesants per accedir 
al centre de la població o d’emprar algun altre 
sistema per evitar malmetre les vies pensades per 
a vianants, així com instar a qui corresponga, privat 
o públic, que si no pot evitar l’entrada de vehicles 
d’aquest tonatge que siga la mateixa empresa 
la que assumisca el cost dels desperfectes que 
produeixen.
El fet és que si no ho vigilen, el cost de les 
reparacions és assumit per l’ajuntament i per tant 
ens repercuteix directament a tota la població en 
general, cosa il·lògica perquè no som els que ens 
beneficiem d’aquests serveis que donen els referits 
mitjans de transport. 
I el 5é col·legi? I el segon ambulatori? I la piscina? I...

La actual N-232, conocida como carretera de 
Morella, ha sido desde siempre la vía de unión 
entre nuestro litoral y el interior de la comarca del 
Maestrat, así como entrada a Vinaròs para decenas 
de millares de turistas procedentes del norte de 
España deseosos de llegar a nuestras cálidas aguas 
del Mediterráneo, degustar nuestros langostinos, 
disfrutar de nuestras fiestas y dejar su dinerito en 
nuestros comercios. 
Pero, ay, nuestro gozo en un pozo, ahora que, 
después de tantos años, nos habíamos creído el 
cuento de la lechera… socialista: que el puerto 
de Querol iba a dejar de ser el peligroso cuello 
de botella que estrangula la N-232. Y que los 
lumbreras mandamases del PSOE –tan cariñosos 
y generosos con  los castellonenses–  la iban a 
convertir en autovía con final en Vinaròs. ¡Vana 
ilusión   la nuestra! Durante meses los dirigentes 
del PSOE nos bombardearon prometiéndonos el 
oro y…nada, otro bluf más. Hasta fueron capaces 
de hacer el paripé de firmar el llamado Manifiesto 
de Morella en prueba de que esta vez iba en serio, 
que era verdad… Una vez más, de lo prometido na 
de na.  ¡Con qué desfachatez nos vendieron humo 
los socialistas! ¿Casualidad? No. Causa-lidad.  Si 
Vinaròs estuviera 14 km más al norte, y fuera 
Cataluña… “això estaria fet”; pero como que –muy 
a gusto– somos valencianos… ni agua. Y que no 
se tomen la molestia de explicarnos los motivos 
por los que nos humillan desde hace 7 años una y 
otra vez, dejando esta vez en el cajón del olvido la 
prometida autovía A-68… que ya les hemos visto 
el plumero ¡Qué pena y tristeza producen estos 
socialistas!
¿De qué valió que hace unos meses todos los 
partidos se reunieran en las escalinatas de nuestro 
Ayuntamiento para reclamar la A-68 con final en 
Vinaròs? 
Por tal motivo, nos permitimos sugerir a los 
partidos políticos vinarocenses que de nuevo toca 
a todos  reunirse y repetir dicha manifestación de 
su malestar   para “recordarle” al gobierno central 
socialista que reconsidere la decisión de aplazar 
sine die su construcción por ser imprescindible para 
el futuro desarrollo económico y social de Vinaròs 
y comarcas. Y que no nos engañen otra vez, ni nos 
vendan el cielo en pastillas.  Desde la Asociación 
Cívica Raimundo d’Alós pedimos que la A-68 sea 
una realidad lo más pronto posible.
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 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

ACTUALITAT

Les obres de remodelació del passeig marítim de 
Vinaròs en la seua tercera i quarta fase s'han représ 
aquesta setmana, després del parèntesi d'agost 
per evitar molèsties als visitants. 
Les obres ha començat de nou des del dilluns 30 
d'agost i l'ajuntament va anunciar un nou tall de la 
circulació amb la finalitat de facilitar els treballs en 
la façana marítima. Així, el regidor d'Urbanisme, 
Javier Balada, va explicar que les obres avançaran 
en dos trams. El primer, fins a l'altura del carrer de 
les Ànimes, mentre que un altre tram discorrerà 
fins a la zona on se situa l'aparcament subterrani. 
La setmana que ve la circulació es tancarà als 
turismes en el primer tram, entre la zona de 
Fora del Forat i el carrer de les Ànimes, encara 
que es disposarà un pas per als vianants per 
on actualment transiten els vehicles. Per això, 

la circulació rodada serà pels carrers de Sant 
Sebastià i les Ànimes. 
Balada va explicar que aquesta situació es perllon-
garà aproximadament fins al mes de novembre. A 
partir d'aquest mes, està previst que es talle el trànsit 
des del carrer de les Ànimes fins al pàrquing subte-
rrani. Època en què es preveu que el mercat ja estiga 
en la seua ubicació original de la plaça de Sant Agustí 
després d'haver finalitzat les obres de remodelació. 
Balada va assegurar que l'aparcament subterrani 
estarà obert en tot moment, atés que es preveu 
que a partir de novembre també hi haja un vial de 
circulació per al trànsit.

Col·lectors
D'altra banda, Balada va informar que el projecte 
del col·lector d'aigües pluvials del carrer de Sant 

Pasqual, que arribarà fins al passeig marítim, ja està 
finalitzat. L'Ajuntament espera poder licitar-ho en 
el pròxim mes de setembre i iniciar les obres que 
començarien en el transcurs d'enguany en curs per 
finalitzar-les al mateix temps que la remodelació 
del passeig marítim, prevista per al mes de març. 
Balada també va anunciar que a mitjan mes de 
setembre entrarà en servei el nou col·lector de 
la zona de Fora del Forat, un col·lector d'uns 30 
metres de longitud, que es connectarà amb el tram 
que s'està realitzant actualment.
A més, aquest dijous passat representants del 
consistori tenien prevista una reunió amb els veïns, 
restauradors i propietaris de comerços de la zona 
afectada per les obres per donar-los les instruccions 
sobretot en el sentit del subministrament del 
gènere als seus respectius locals.

Es reprenen les obres del passeig marítim 

Des de dilluns, les obres del passeig maritim continuen després del parèntesi estival

L'Ajuntament de Vinaròs ha posat a punt 
durant l'estiu el seu terme municipal amb la 
intenció de prevenir els efectes de les pluges 
de tardor. Així, la brigada del PAMER ha 
treballat aquest estiu en la neteja de barrancs, 
cunetes i desguassos del terme municipal 
per prevenir possibles avingudes d'aigua en 
cas de fortes pluges. Els treballs s'han centrat 
fonamentalment, com destacava el primer 
regidor Jordi Romeu, en els barrancs del 
Saldonar, la Barbiguera i les Capçades. 

Romeu va destacar que les fortes pluges de 
mitjan agost no van crear problemes greus com 
sí que va ocórrer en altres municipis veïns. En 
aquest treball de neteja i prevenció, la Taula del 
Sénia també va enviar una brigada per a netejar 
les zones de Sòl de Riu i Aiguadoliva, situades al 
nord i el sud del terme municipal vinarossenc, 
a més del llit del riu Cervol, el camí de Sant 
Gregori i altres llocs on no actuava el PAMER. 
L'alcalde va recordar que aquestes dos actu-
acions tenen un complement en la brigada 

verda de l'Ajuntament de Vinaròs, que con-
tínuament treballa en les zones turístiques 
nord i sud. “Aquesta brigada també ofereix 
un servei únic en el nord de la província, com 
és la recollida de restes de poda i jardineria 
que es fa un dia a la setmana”, va indicar l'al-
calde. “Estem satisfets del treball realitzat pel 
PAMER, la Taula del Sénia i la brigada verda”, 
va dir Romeu, que va apel·lar a la responsabi-
litat de la ciutadania per a aconseguir man-
tenir nets els barrancs.

Vinaròs neteja els barrancs, els desguassos i les cunetes per prevenir els efectes de les fortes pluges 
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Redacción

ACTUALITAT

Una grúa marina con capacidad para levantar 
14.000 toneladas, la segunda más grande del 
mundo, trabaja desde el pasado lunes en la 
instalación de las diferentes partes de la plataforma 
marina de pozos.
Una vez concluida la instalación de la plataforma 
se iniciará, en las próximas semanas, la perforación 
de los pozos. 
El almacén subterráneo de gas natural que se 
construye en Vinaròs, con una capacidad 1.300 
MNm3 de gas operativo, está cumpliendo los 
plazos previstos para entrar en operación comercial 
en el segundo trimestre de 2012 y aportar mayor 
seguridad al sistema gasista español.
Los trabajos de instalación y ensamble de la 
plataforma marina de pozos del Proyecto Castor 
iniciados el pasado 16 de agosto, a 22 kilómetros 
de la costa de Vinaròs, avanzan según los plazos 
previstos. Las maniobras técnicas, que finalizarán 
a principios de la próxima semana, consisten en 
la colación y ensamble de las dos estructuras que 
conforman la plataforma marina de pozos: el jacket 
y el topside. 
El jacket es la estructura de acero reticulado de 
más de 75 metros de altura que se apoya en el 
fondo marino y sobre la que se ensambla la parte 
superior de la plataforma (topside). El jacket, de 
1.200 toneladas de peso, se ha construido en 
Cádiz, en las instalaciones de Dragados Offshore, 
y llegó a Vinaròs el pasado domingo 15 de agosto. 
Ese mismo día llegó a las costas vinarocenses la 
parte superior de la plataforma de pozos, topside, 
construida por la empresa Kiewit en Texas y que ha 
sido trasladada hasta Rotterdam en una barcaza 
especial. Una vez en la ciudad europea, el topside 

ha sido cargado a bordo de la Saipem 7000, la 
segunda grúa marina más grande del mundo con 
capacidad para levantar hasta 14.000 toneladas, y 
que realizará las labores de ensamble entre ambas 
estructuras. 
El topside es una estructura de 1.200 toneladas de 
peso y 800 metros cuadrados distribuidos en dos 
plantas. En su interior alberga los equipamientos 
necesarios para dar soporte a la perforación 
de los pozos y en la cubierta se encuentran las 
instalaciones de superficie y los equipos de 
señalización y seguridad.  

Instalación y ensamble de la plataforma de pozos
Para realizar estos trabajos, la Saipem 7000 se 
encarga, en primer lugar, de situar el jacket sobre 
su emplazamiento definitivo. Para ello, un sistema 
hidráulico que utiliza agua del mar hace que 
éste se vaya hundiendo controladamente hasta 
alcanzar el fondo marino y quedar en su posición. 
El jacket debe quedar perfectamente alineado 
con la cabecera del pozo Castor 1, ya perforado 
a principios de 2005. A continuación, usando la 
misma grúa se instalan cuatro pilotes de más de 
100 metros de altura y 200 toneladas de peso cada 
uno, que sujetarán la plataforma al fondo marino y 
que posteriormente serán cimentados. 
En una segunda fase, una vez ubicado el jacket 
en posición se iza el topside de la plataforma de 
pozos y se coloca sobre el jacket hasta fijarlo en su 
posición definitiva. 
Una vez finalizada la labor de ensamble de la 
plataforma de pozos está previsto iniciar, en las 
próximas semanas, la perforación de los 12 pozos, 
al que se suma el sondeo ya realizado, Castor 1, y 

que constituirán el almacén subterráneo de gas 
natural Proyecto Castor. Para realizar la perforación 
se utilizará la plataforma de perforación Hakuryu-10 
de 72 metros de largo, una anchura de 68 metros 
y 3 patas de 154 metros de altura que llegó a 
Castellón el pasado 12 de julio y que se trasladará 
a Vinaròs en los próximos días durante un periodo 
aproximadamente de 18 meses. 

Proyecto Castor
El Proyecto Castor consiste en la construcción 
de un almacén subterráneo de gas natural 
aprovechando la formación geológica que existe 
en el fondo marino del mar Mediterráneo, a más 
de 1.750 m de profundidad, a 22 km de la costa 
de Vinaròs. 
La instalación energética está formada por tres 
elementos: la plataforma marina, dividida a su 
vez en dos módulos conectados por una pasarela: 
de pozos, que se instala en la actualidad, y de 
proceso, cuya instalación se prevé para dentro 
de un año. Esta plataforma marina está unida 
por un gaseoducto de conexión (cuyo trazado 
es principalmente submarino) a la planta 
de operaciones terrestre Ignacio Pérez, que 
incorpora las instalaciones de compresión y 
tratamiento de gas necesario para la inyección/
extracción del gas. 
Escal UGS, empresa promotora del Proyecto 
Castor de almacenamiento subterráneo de gas 
natural, está cumpliendo los plazos estimados 
en la construcción de la instalación energética, 
que prevé entrar en operación comercial en el 
segundo trimestre de 2012. Con un coste de 
ejecución previsto superior a los 1.300 millones 

El proyecto Castor instala la plataforma marina de pozos 

Imagen general de la Saipem 7000 con las dos grúas, la helisuperficie, el módulo de acomodación donde residen 
durante el montaje 400 personas. A su lado, la barcaza, que ha trasladado el jacket

Vista Saipem 7000: Jacket instalado y primer pilote de anclaje
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de euros, el Proyecto Castor tiene como objetivo 
mejorar la eficiencia y seguridad del sistema 
gasista español. 
Las condiciones naturales de la estructura 
existente en Vinaròs hacen del Proyecto Castor 
una infraestructura única en España en cuanto a 
servicio y flexibilidad de operaciones. Una vez en 
operación comercial el Proyecto Castor tendrá 
un volumen de 1.300 MNm3 de gas operativo, 
600 MNm3 de gas colchón con una capacidad 
de inyección y extracción de 8 y 25 MNm3/
día, respectivamente. Con esta capacidad el 
Proyecto Castor podrá contribuir a atender la 
demanda de gas natural de España durante 50 
días aproximadamente. 
El almacenamiento de gas natural Castor está 
recogido dentro de la Planificación Estratégica 
de los Sectores de Electricidad y el Gas 2008-
2016 del Ministerio de Industria con la máxima 
categoría (A Urgente), como proyecto necesario 
y prioritario para el sistema gasista español. La 
puesta en marcha de la infraestructura energética 
aportará mayor estabilidad y fiabilidad al sistema 
gasista español. 
Los accionistas del Proyecto Castor son el 
Grupo ACS y Castor Limited Partnership (CLP), 
a los que se sumará Enagás cuando entre en 
funcionamiento la infraestructura. 

La grúa de la Saipem 7000 eleva uno de los 4 pilotes de 100 metros y 200 toneladas cada 
uno, que se deben anclar en el fondo marino.
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La inauguració del nou estadi de futbol de Vinaròs 
es va convertir dimecres en una autèntica festa 
social i esportiva en la qual molts vinarossencs 
no van voler perdre's el partit entre l'equip local i 
el Vila-real CF, que va servir també per apreciar la 
qualitat de les noves instal·lacions. 
L'acte es va iniciar a les 19 hores, després de 
destapar la placa inaugural i va comptar amb la 
presència de l'alcalde, Jordi Romeu; el diputat 
d'Esports Luis Martínez, el vicepresident de la 
Diputacio Luis Tena i el subdelegat del Govern, 
Antonio Lorenzo. Després d'un breu parlament a 
càrrec de l'alcalde, Jordi Romeu, va tindre lloc el 
servei d'honor, efectuat per la reina de les festes, 
Nerea Rojas. Després es va iniciar el partit que va 
enfrontar el Vila-real CF i el Vinaròs CF. 
En la construcció del nou estadi s'han invertit 

prop de tres milions d'euros, 700.000 dels quals 
han sigut aportats per la Generalitat i la Diputació, 
75.000 euros el Consell Superior d'Esports, mentre 
que la resta ha estat a càrrec de l'Ajuntament. 
El nou estadi està completament adaptat a les 
persones amb mobilitat reduïda, amb un ascensor 
en la tribuna coberta, que té una capacitat per a 
unes 900 persones assegudes. Les graderies tenen 
una capacitat total per a 2.002 persones assegudes. 
Quatre són els nous vestuaris totalment equipats 
per als equips, així com tres per als col·legiats, 
un d'ells per a dones. També hi ha una sala per a 
gimnàs, diversos magatzems, una cafeteria i una 
sala de premsa. A més, s'han habilitat diversos 
serveis, tant per a dones com per a homes, així com 
per a gent amb la mobilitat reduïda. Per a l'accés 
del públic hi ha dos entrades, amb taquilles en 

cadascuna. 
La gespa del nou estadi és una de les modificacions 
més importants que s'han realitzat en el projecte 
inicial. “Des que es va aprovar el projecte ha apare-
gut nova tecnologia en herba per a estadis, i hem 
triat la millor i la més còmoda per als esportistes”, 
va recordar el regidor d'Urbanisme, Javier Balada. 
Les dimensions del terreny de joc són totalment 
legals per acollir competicions esportives. Les 
mides del camp de joc són de 100x64, mesures 
reglamentàries que demana la RFEF i la FIFA 
per a partits internacionals i per a tot tipus de 
competicions fins a Segona Divisió A. 
El camp serà utilitzat tant pel primer equip del 
Vinaròs C.F., així com per part dels veterans i el 
futbol base, que ja disposa de tres camps de futbol 
set al costat d’aquest estadi.

Vinaròs inaugura el nou estadi de futbol en una gran festa social i esportiva

Abans del partit que va enfrontar el Villarreal 
CF i el Vinaròs CF es va destapar la placa que va 
inaugurar l’estadi
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Les graderies, plenes de públic
Va ser un goig veure les graderies plenes de public en l’estrena del camp. 
Més de 2000 persones es van apropar per viure un gran espectacle esportiu.

1-6, però el Vinaròs marca el primer gol al nou estadi
El Vila-real CF va ser club convidat per a ser el mestre de cerimònies en 
la inauguració del nou estadi de futbol municipal de Vinaròs en la Ciutat 
Esportiva. L’amistòs va acabar amb golejada per 1-6 per als de Juan Carlos 
Garrido. En un equip que va repartir jugadors de la primera plantilla amb joves 
promeses de la pedrera, els gols van ser anotats per Altidore (2), Marco Ruben, 
Toni Soler, Dervite i Gonzalo. El primer gol del partit, i per tant el primer marcat 
a l’estadi el va fer el Vinaròs CF, obra de Folch. 

Entrega de regals. Els president del Villarreal, Fernando Roig va entregar samarretes de l’equip a les reines de les festes, l’alcalde, Jordi Romeu i el president del Vinaròs CF, Ximo 
Geira. El Villarreal es va endur un l’escultura d’un llagostí de part del consistori i una placa de part del Vinaròs CF

Tornen les tertúlies futbolístiques...  en un nou escenari
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L'alcalde de Vinaròs, Jordi Romeu, i la consellera 
d'Agricultura i Pesca, Maritina Hernández, van 
signar el conveni Pezcológico per a la promoció 
del peix fresc de la Comunitat Valenciana. Amb 
aquesta campanya del Consell de la Generalitat 

Valenciana a través de la Conselleria d'Agricultura 
i Pesca, cofinançada amb 20.000 euros per cada 
administració local i autonòmica, es pretén donar 
a conéixer al consumidor els beneficis del consum 
del peix fresc valencià, pel seu sabor i els seus valors 

nutricionals. Sota l'etiqueta Pezcológico distingeix 
les captures mitjançant tècniques respectuoses 
amb la sostenibilitat. L'Ajuntament avança 20.000 
euros que després haurà de justificar perquè li 
siguen reemborsats.

L’Ajuntament i la Generalitat subscriuen el conveni ‘Pezcológico’

La Confraria de Pescadors de Vinaròs advoca per 
eliminar un dia de captura dels cinc previstos al 
final de la veda estival, que va concloure aquest 
passat dimarts 31 d'agost, de manera que les 
barques surten a pescar únicament de dilluns 
a dijous, amb l'objectiu d’“evitar captures 
desorbitades, deixar descansar les barques, 
no castigar els caladors i, sobretot, guanyar 
rendibilitat”.
En declaracions a Europa Press, el patró major 
de la Confraria, Rafael Torres, ha incidit que 
“és excessiu” sortir a pescar cinc dies seguits 
després de la veda, atés que “implica que 
aquests cinc dies surten al mar, deu hores cada 
dia, els pescadors de Sant Carles, de Tarragona 
i de tota la província de Castelló –les Confraries 
de Vinaròs, Benicarló, Peníscola, Castelló i 
Borriana–, que componen la flota més gran que 
hi ha en el Mediterrani”.
“Si pesquem aquests cinc dies, dies després el 
peix tindrà un preu irrisori, mentre que deixant 
lliures els divendres, s'estabilitzaria el preu, 

el peix del dijous es vendria el divendres, i el 
dilluns, a pescar una altra vegada” , ha subratllat.
És més, ha ressaltat que “fa uns anys, quan es va 
provar de descansar el divendres, els ingressos 
van ser els mateixos que treballant un dia més, 
i per tant conservaves el recurs gràcies a aquell 
menor esforç pesquer, els motors descansaven, 
els mariners també i guanyaves el mateix 
perquè s'obtenien millors preus”.
Des de la Confraria han explicat que “tradicional-
ment, el divendres és un mal dia per al mercat per-
què les captures arriben el dissabte de matinada i 
hi va molt poca gent, amb la qual cosa s'obtenen 
preus molt baixos”, a diferència del que succeeix 
en les subhastes del divendres –amb el producte 
del dijous–, que “sempre tenen molt bona venda”, 
perquè és el dia en què els hostalers vénen a fer les 
seues comandes.
“I aquestes vendes amb el peix que arriba als 
mercats centrals el divendres de matinada, encara 
serien millor si no sortíssem al mar el divendres, 
perquè la gent sabria que el dissabte no hi hauria 

peix fresc i n’avançaria la compra”, han subratllat 
les mateixes fonts.
No obstant això, la decisió d'eliminar aquest 
cinqué dia setmanal de captura correspon a les 
cinc confraries de la província, que sotmeten a 
votació cada any per aquestes dates els dies en 
què sortiran a pescar després dels mesos de veda.

Mediació de la conselleria
Així, Rafael Torres ha instat als pescadors d'altres 
confraries i a l'administració autonòmica que 
“podria intervenir-hi”, “asseure's a treballar en 
aquest tema” i ha reivindicat que “l'important és 
sortir al mar quan falte peix, no quan en sobre”.
"És difícil obtenir el consens, però ja hem avançat 
en aconseguir que coincidisquen la veda de 
Catalunya i la nostra, un acord que també semblava 
complicat”, ha comentat Torres, que ha insistit que 
“reduint un dia de captura, es guanya més diners 
i no s'exploten de forma desorbitada els caladors, 
una dada que ja van comprovar totes les confraries 
quan vam sortir a pescar de dilluns a dijous”.

La Confraria de Pescadors de Vinaròs advoca per eliminar un dia de captura després de la veda

964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet
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El PP de Vinaròs va criticar que en 
la inauguració oficial els accessos a 
la ciutat esportiva no estiguessen 
encara completament realitzats, 
recordant el seu portaveu, Juan 
Bautista Juan, que aquest “és un 
requisit imprescindible perquè la 
finca aconseguisca l'ús esportiu”. 
“Aquesta nova instal·lació espor-
tiva està enmig d'una finca que 
encara no és definitivament de 
l'Ajuntament perquè el propietari 
encara no ha cobrat la parcel·la”, va 
assegurar. 

A més, per als populars, els accessos 
tal com estan actualment poden 
suposar un risc. “Si passa res, si hi 
ha cap accident, s'hauran d'exigir 
responsabilitats a l’Equip de Govern”, 
va dir Juan, anunciant que des del PP 
“se serà exigent en el compliment de 
la normativa per garantir la seguretat 
dels ciutadans i usuaris”. 
Juan també va assegurar que la 
inauguració del nou estadi “és un 
més dels actes mediàtics per vendre 
imatge d'aquest Equip de Govern”, 
criticant que en la jornada de portes 

obertes que es va fer al juliol “no 
es va convidar la Generalitat ni la 
Diputació”, administracions que va 
recordar que van aportar 800.000 
euros per a la construcció d'aquesta 
infraestructura esportiva. 

Finalment, el líder popular va 
considerar que si s'hagués fet el 
projecte inicial de l'antic camp del 
Cervol, “el nou estadi hauria sigut 
una realitat molt abans i hauria 
costat la meitat”.

Durant aquest mes de setembre està previst reobrir 
al trànsit en la seua integritat la carretera que comu-
nica Vinaròs amb l’ermita, que ha estat interrompu-
da a causa de les obres de la variant de la N-340.
Segons el regidor Javier Balada, a mitjan mes 
podria obrir-se aquest transitat vial, que en aquell 
tram transcorrerà per sota de la variant, atés que 
ja conclouen les obres que l’afecten. En aquests 
moments, s’adeqüen les cunetes perquè puguen 

absorbir sense problemes les aigües de fortes pluges. 
Balada recordava que les pressions i trucades 
telefòniques a Madrid havien servit perquè les 
obres a la variant continuen, matisant que “afecten 
Vinaròs, Benicarló i Peníscola, poblacions de 
diferent color polític”. Les obres no s'han aturat “en 
tot l'estiu”, va dir contradient el que havia assegurat 
en sentit contrari el PP. 
D'altra banda, aquest divendres es presenta a ple 

l'aprovació definitiva de l'adjudicació del centre 
de dia per poder, a continuació, iniciar l'obra, que 
tindrà dotze mesos de durada i que executarà 
l’UTE CyG-Ombra.
Cal recordar també que les obres del centre del 
coneixement estan avançant a un ritme fins i tot 
superior al previst i queden dos mesos per acabar 
els vials dels plans provincials, és a dir, els carrers 
del Carme, Sant Miquel i Romer.

La carretera de l'ermita es reobrirà aquest setembre 
E.F. 

El PP critica que s'inaugure el camp de futbol sense estar resolts els accessos



16

4 setembre  2010

ES UN MENSAJE 
DE COCEMFE MAESTRAT

FOTODENUNCIA
El coche Jaguar está estacionado en el 

sitio reservado que hay en la playa para la 
ambulancia. Pero el otro coche, un Renault 
19, sí que tiene la tarjeta de discapacitado, 

lo que le da derecho a estacionar en este 
aparcamiento reservado pero no todo el 
santo día. Al dueño le decimos que tiene 

que tener un poco de civismo con los 
demás discapacitados, y a la Policía Local 

que controle más estos aparcamientos por 
si alguien está utilizando una tarjeta que 

no es suya, por lo que estaría haciendo 
un mal uso de dichos estacionamientos 

reservados.

HOY POR MÍ... 
MAÑANA PUEDE QUE POR TI

SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA 
LAS BARRERAS Y AÚN SE SIGUEN 

PRODUCIENDO ESTAS SITUACIONES
 
 ¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!

ACTUALITAT

Juan Bover
AB )Jow0td METEOROLOGIA

Per Domingo Callariza

VINARÒSde
des del 25/05 al 31/05 www.meteovinaros.com

Temperatura

Index UV Humitat

El regidor d'Urbanisme de l'Ajuntament de 
Vinaròs, Javier Balada, desconfia que les obres de 
construcció del cinqué col·legi públic, actualment 
situat en aules prefabricades, puguen fer-se 
realitat en un termini curt de temps. “A pesar que 
la Conselleria ja disposa dels terrenys a la partida 
de les Capçades i que ja podrien començar el 
col·legi, no veiem massa urgència”, va indicar el 
regidor independent. 
Així les coses, l'Equip de Govern, davant 
del fet que les actuals aules provisionals 
puguen allargar-se més temps del desitjat, 
ha decidit dur a terme algunes millores en 

els terrenys on estan ubicades, a l'avinguda 
de Leopoldo Querol. Com tots els anys per 
aquestes dates, la brigada municipal ha 
estat fent millores en els centres educatius 
de Vinaròs i ha prestat més atenció en aquest 
cinqué col·legi, que portarà per nom Jaume 
I. Durant aquestes setmanes estiuenques, 
s'ha dut a terme una nova canalització que 
millora la situació actual. 
També hi ha hagut millores en el centre 
d'educació especial Baix Maestrat, actuant 
especialment en el pati i en els accessos, a més 
d'arrancar diversos arbres.

L'Ajuntament fa una previsió del nou col·legi a llarg termini
E.F./X.F

RESUM CLIMATOLÒGIC MENSUAL AGOST 2010

Temperatura
  ºC Dia Hora
Mitjana 24,8
Mínima 17,5 14 7.15
Màxima 32,5 27 19.15

Pluja
  l/m2 Dia Hora
Dia més plujós 17,8 19
Màx. Intensitat 131,0 12 23.45
Total mes 47,8

www.vinarosnews.net

www.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 

Vent
  Km/h Dia Hora Direcc. dominant
Mitjana 3,4 SSE
Màxima 61,2 19 19.00 E

El mes d’agost ha 
sigut 1,1 ºC més fred 
que el de l’any passat.
Al llarg del mes de 
maig, juny, juliol i 
agost ha plogut un 
34,56% més que en 
el 2009.
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Sempre actualitat, sempre www.fotospai.com

on menys 
t’ho esperes

Som 

ACTUALITAT

Todo para
el hombre

www.tianstilhome.com
964 45 05 44
c/ Puente nº6 · Vinaròs

Abierto a partir de
las 7 h de la mañana 

hasta el cierre

Actes del Concurs Nacional 
de Cuina aplicada al llagostí 
de Vinaròs 2010
Continuen les jornades de cuina fins al 21 de setembre

III Jornades de Cuina aplicada al llagostí de Vinaròs i
I Tour de la Tapa del Llagostí de Vinaròs

Els restaurants del club Vinaròs Gastronòmic ofereixen un 
menú especial dedicat al llagostí i una tapa dedicada també 
a aquest crustaci.

dia 16 de setembre
El Llagostí Divertit

De 18 h a 19 h, al saló d’actes de la biblioteca municipal, el 
cuiner vinarossenc Juanjo Roda farà una activitat d’animació 
infantil gastronòmica.
Inscripcions a la Tourist Info Vinaròs.
L’activitat és per a un màxim de 25 xiquets, d’edats compreses 
entre els 5 i els 8 anys.

dia 27 de setembre
De 17 a 21 h: VIII Concurs Nacional de Cuina aplicada al 
llagostí de Vinaròs

22. 00 h: Sopar de gala a les cavallerisses del santuari de la 
Misericòrdia. 

Sopar a càrrec de Luis Arrufat Calbet del restaurant El Casino 
Antiguo de Castelló (actualment treballa al restaurant Bulli 
amb 3 estrelles Michelin com a segon xef ).
Guanyador del Concurs Nacional de Cuina aplicada al llagostí 
de Vinaros 2009.
Tiquets a la venda a la Tourist Info Vinaròs a partir del 8 de 
setembre. Preu: 75€

Més informació: es pot recollir el llibret del concurs i les 
jornades a la Tourist Info Vinaròs o en la web www.turisme.
vinaros.es.
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50º aniversario de Carrasco

Boda

Cumple

Segovia

Thais cumplió 2 añitos el pasado 20 de 
agosto. Muchas felicidades de parte de 
tu familia que te queremos mucho

Los ciclistas 
de Vinaròs 

Javier Ordóñez 
Cervantes, 

Ignacio Fandos 
Garriga, Eduardo 

Belenguer Navarro 
y Amancio 

Polo Vicente, 
participaron en la 

Perico Delgado, 
prueba puntuable 
para el circuito de 

Segovia.

John i Laura es van casar el passat mes de juliol 
a l'ermita de la Mare de Déu de la Misericòrdia, 
acompanyats dels seus familiars i amics. Enhorabona!

Celebración del 50º aniversario de nuestro amigo Carrasco. 
Ens vorem d'aquí a 50 anys més!

51º aniversario Pan y Toros
Sábado 4 septiembre, frente local social

Cena a cargo del abastecedor

Fiesta 
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Cumple 1 añito

Comiat

De vacaciones

30º años

Javier ha cumplido su primer 
añito junto a su familia y 
amigos. Felicidades!

Viaje del 30º aniversario de boda de José Mª y Juani

El dissabte passat 
28 d'agost vam 

celebrar el comiat 
de Vicky. Les teues 

amigues et diem: 
“Vicky tia bona, 

tira-mos el tanga!” 
Continuarà...

El que fue mítico cancerbero del Vinaròs C.F. Joaquín Ortiz, 
acompañado de su esposa, amigos y el ex jugador Ángel 
Torres con el que jugó en el Córdoba en Primera División, 
pasaron de vacaciones por nuestra ciudad
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Motos Clàssic 
Vinaròs

Papá

Amigas

El passat 22 d’agost es 
va celebrar a la Jana la III 
Concentració de Motos 
Clàssiques. A la concentració 
també hi va participar Motos 
Clàssic Vinaròs

Las asiduas bañistas de Fora del Forat celebran 
el final del verano con una cena de amistad

Con un abrir y cerrar de ojos nos dejaste. 
Nunca nadie se lo hubiera imaginado.
Sé que empezaste a luchar desde aquel día 
diez, todos teníamos esa pequeña esperanza 
por los fuertes pero débiles apretones de mano 
que nos dabas, pero en realidad sufrías, sufrías 
mucho y decidiste que todo acabara.
Y te fuiste, nos has dejado un gran vacío en 
nuestras vidas. Te echamos de menos. Pero 
siempre te recordaremos con aquella sonrisa 
con la que llegabas a casa, todos los buenos 
momentos que hemos pasado todos juntos y 
con tu humor gracioso i alegre.
Pero sobre todo darte las gracias por hacernos 
el mejor regalo del mundo, la vida.
Yo sé que estés donde estés siempre guiarás 
nuestro camino.
Y por mucho tiempo que pase siempre te 
llevaremos en nuestro corazón y en nuestro 
pensamiento.
En un tiempo nos volveremos a ver, tenlo 
presente.
Darnos fuerzas para la mamá y el tete, tus 
amigos de siempre, tu familia de Madrid y 
demás… porque lo necesitamos.

Te quiere y nunca te olvidará tu hija Carla. 
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Al llarg de tot l’estiu s’ha fet a la biblio-
platja diferent tallers per a xiquets. 
Diàriament, la monitora Montse va 
ser l’encarregada d’entretindre els xi-
quets realitzant treballs d'artesania, 
de revistes, de premsa, etc. Un gran 
nombre de participants han tingut 
els tallers de manualitats entre els 
quals destaquen l'elaboració d'un 

tres en ratlla, un pot amb sal de co-
lors, puzles, titelles, etc. A més a més, 
quasi totes les setmanes s'ha elabo-
rat una revista amb entrevistes con-
feccionades pels xiquets més grans, 
articles elaborats amb paraules de la 
premsa diària, etc. Mentrestant, pa-
res, iaios i veïns llegien el diari o eren 
a la platja tranquil·lament.

Tallers per a xiquets

Taller de jocs
El dimarts 24 d’agost van fer a 
la biblioplatja un taller de jocs. 
La gent de Serpentina Teatre 
van ser els encarregats de fer 
que els xiquets es divertissen 
jugant a jocs tradicionals. 
Jocs com el mocador, cursa 
de sacs, passar per sota de la 
corda, enlairar una pilota amb 
un llençol van ser els que van 
tindre entretinguts els xiquets 
durant el matí. Se’n van riure 
molt i divertir moltíssim. Van 
finalitzar el taller amb una 
fantàstica remullada.

Espíritu Santo, tú que me aclaras todo, que iluminas mi camino para que yo alcance 
mi ideal. Tú que me das el don divino de perdonar y olvidar el mal que me hacen, 
que en todos los instantes de mi vida estás conmigo, yo quiero en este corto diálogo 
agradecerte todo y confirmar que nunca quiero separarme de ti por mayor que sea la 
ilusión material. Deseo estar contigo y todos mis seres queridos en tu gracias perpetua.
Gracias por tu misericordia conmigo y los míos. Amén. 

A san Judas Tadeo, abogado de los casos difíciles 
y desesperados, reza nueve avemarías durante 
nueve días. Pide tres deseos: uno de negocios y dos 
imposibles. Al noveno día publica este anuncio. Se 
cumplirá aunque no lo leas. Gracias.
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El pasado día 17 de agosto, Cruz Roja Juventud en Vinaròs realizó una gincana en la playa 
del Fortí. El objetivo era la sensibilización sobre la situación actual del medio ambiente y el 
uso respetuoso de la naturaleza. En dicho acto participaron 15 niñas y 13 niños de edades 
comprendidas entre 4 y 12 años, todo ello organizado por 7 voluntarios de Cruz roja Juventud en 
Vinaròs. A todos los participantes se les entregó un juego lúdico en motivo de agradecimiento.

Muchas gracias a todos.

L'Associació Ball de Dimonis de Vinaròs va organitzar 
el dissabte passat la festa dels fanalets, i va ser tot 
un èxit d'assistència, però sobretot va ser un èxit de 
passar-ho bé. 
Van vindre molts xiquets i xiquetes amb pares, 
mares, àvies, avis, tiets i tietes. Tots i totes van 
posar-se mans a l’obra per a crear amb il·lusió i 
molta gràcia els fanalets, que si tradicionalment es 
decoraven amb un sol, una lluna, un vaixell i una 
escala, enguany, com passa any rere any, hi ha qui 
ens sorprén amb motius com un dofí o amb formes 
abstractes precioses. Per a tot hi ha cabuda, per a 
les decoracions tradicionals i per a les innovadores, 
que ja en la cercavila, quan ja queia el sol, van 
il·luminar els carrers del poble.
La cercavila va estar protagonitzada musicalment 
per la Colla de Dolçaina i Tabal de Vinaròs, que va 
acompanyar a totes i tots els artistes del poble 
amb els fanalets, donant alegria i llum a qui pel 
poble estava. La música i les cançons al sereno ens 
van acompanyar fins a la plaça de l'ajuntament 
on ens vam fer la foto de cada any, on podem 

veure els i les majors protagonistes de la festa, 
els xiquets i les xiquetes i, per descomptat, els 
fanalets que van fer.
Volem donar les gràcies a la brigada i la policia local 
que ens van donar suport i ajudar a muntar l'acte, 
també a Benihort que ens va fer una ajuda amb els 
melonets que vam fer servir, que són molts, i també 
a la Regidoria de Cultura. Molt agraïts també a la 
Colla de Dolçaina i Tabal de Vinaròs que amb el seu 
carisma va animar a tothom a la cercavila a cantar 
les cançons i a voltar alegrement amb els fanalets. 
I, per descomptat, moltes gràcies a tothom de 
l'Associació Ball de Dimonis de Vinaròs, que com 
cada any no s'oblida d'organitzar una tarda lúdica, 
cultural i divertida al poble, mantenint així una 
bonica tradició de Vinaròs que alegra petits i grans.
I no res, que la llum dels fanalets us guie cada dia 
de l'any fins al pròxim agost.
Si voleu veure fotos i vídeos de la jornada de 
fanalets, podeu entrar a la pàgina web de dimonis 
www.dimonisdevinaros.org on pròximament 
estaran penjats.

Homenatge als serenos de Vinaròs
Associació Ball de Dimonis de Vinaròs

La setmana passada va tindre lloc l’onzena trobada 
d’elaboració de fanalets de meló a la plaça de Sant Agustí de 
Vinaròs. L’activitat va estar organitzada per A.C. Ball de Dimonis
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Que de l'1 al 10 de setembre queda 
oberta la segona fase de matriculació 
per al curs escolar 2010-2011.
Així mateix, indicar que l'inici del curs 
escolar serà el proper dilluns 13 de 
setembre.
Informar també que del 6 al 10 de 
setembre es repartiran els horaris 
dels instruments.
Per més informació, es pot telefonar 
al 964 45 62 03
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El pasado domingo tuvo lugar en el ayunta-
miento de Ulldecona un emotivo acto de reco-
nocimiento a todas aquellas personas nacidas 
en Vinaròs que desde hace muchos años tie-
nen su residencia en la vecina población de la 
comarca del Montsià.
El acto estuvo presidido por la alcaldesa de Ull-
decona, Nuria Ventura, y por el alcalde de nuestra 

ciudad, Jordi Romeu, acompañados de varias au-
toridades. Al finalizar los respectivos parlamentos, 
el Grup Folklòric Les Camaraes ofreció a todos los 
asistentes lo mejor de su repertorio de sus cantos 
y bailes que en definitiva son una muestra inequí-
voca de la cultura de nuestro pueblo. Al finalizar, 
tuvo lugar en el mismo ayuntamiento un vino de 
honor. 

Homenaje a los vinarocenses residentes en Ulldecona

Gaspar Redó 

7 Dies Vinaròs y MasqueunaguiaVinaros.
com

Te regalan la aparición 
en la Nueva Guía Comercial

 www.MasqueunaguiaVinaros.com

Pruebala hasta el 15 de Septiembre 
¡¡¡Completamente GRATIS!!!!

Sin letras pequeñas, ni altas, ni 
permanencia, NI NADA.

 Entra en www.masqueunaguiavinaros.
com  y rellena el formulario para activar tu 
oferta y disfruta hasta el 15 de Septiembre 

¡¡¡GRATIS!!!
Sabemos que te encantará,  por eso te 

regalamos un mes de prueba ¡¡¡  GRATIS!!!

¿Tienes un Comercio en Vinaròs y quieres darte a conocer?

La Societat Musical 
La Alianza informa 
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1º programa:
Societat Musical La Alianza de Vinaròs, Unión Musical y Cultural de 
Altura, y Sociedad Musical de Segorbe 
Emisión: 22/8; Redifusión: 28/8 y 3/9 (de 13 a 14 h)

2º programa:
Unión Musical y Cultural de Altura 
Emisión: 29/8; Redifusión: 4/9 y 10/9 (de 13 a 14 h)

3º programa:
Sociedad Musical de Segorbe 
Emisión: 5/9; Redifusión: 11/9 y 17/9 (de 13 a 14 h)

4º programa:
Societat Musical La Alianza de Vinaròs
Emisión: 12/9; Redifusión: 18/9 y 24/9 (de 13 a 14 h)

Magnífic museu i fantàstiques visites guiades al barranc, i tot gratuït. Les 
pintures rupestres de la Valltorta estan classificades com a Patrimoni de la 
Humanitat i protegides per la UNESCO. Val molt la pena visitar estos paratges.

El dijous 26 d'agost va tindre lloc a l'auditori Carles Santos de la Fundació Caixa Vinaròs un concert de piano a càrrec del jove vinarossenc Pablo Torres Marín. Va 
interpretar obres de Bach, Chopin i Albéniz. També va oferir la interpretació de composicions del pianista vinarossenc Leopoldo Querol del qual aquest dia 26 
es complia el 25é aniversari de la seua defunció.

L'associació Riu Viu a la Valltorta (Tírig) 

Fechas de emisión por Canal 10 TV del 
I Festival de Bandas La Alianza Vinaròs
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2010 és un any molt especial. 2010 és l’any de l’estrena. Quan moltes 
bandes de rock tornen al cap dels anys, fets pols, més vells, derrotats, 
per una qüestió pecuniària, vet aquí que la Colla de Nanos i Gegants de 
Vinaròs, no només no sap què vol dir la paraula retirada sinó que ho fa 
per amor a l’art... i a la festa, i a la companyonia... i al poble... i als mateixos 
gegants i als nanos, però damunt de tot, com aquest any, la Colla es 
rejoveneix. Esta Colla no sap de catxet, ni de botox, sinó de saba nova, de 
renovades il·lusions. Com a exemple, en les darrers dos setmanes tenim 
les sortides d’Amposta, Alcala de Xivert i Ulldecona. Mireu, mireu, quin 
decorat ens van fer a Alcalà!

Editorial Antinea
cumple 15 años

y queremos celebrarlo contigo
SORTEANDO 20.000 euros en libros
repartidos en 100 lotes valorados en 200 € cada uno

Pide tu papeleta para el sorteo por cada 25 euros de compra en la libreria
ELS DIARIS y si las dos últimas cifras coinciden con las del Primer Premio de la 
lotería de Navidad 2010 será obsequiado con un lote de libros de la Editorial 

Antinea con un valor de 200 €.

* La elección de títulos sera a cargo de la persona premiada en un 50% y a cargo de la editorial en un 50%.

Una any molt especial
Colla de Nanos i Gegants de Vinaròs
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PESCA

Andrés Albiol Avispón marí 
del Mediterrani

En castellà li diuen cubomedusa i avispón marino del 
Mediterráneo. En anglés, se l’anomena box Jelly. En 
alemany, feuerqualle. El seu nom científic és Carybdea 
marsupiales. 
Del tipus cnidari i de la classe cubozoa, aquest perillós 
animal d'una mida fins a 5 cm de la campana i amb els seus 
llargs quatre tentacles, és d'una coloració transparent, amb 
tons blancs i blavosos, per la qual cosa passa inadvertit al 
mar. A voltes els tentacles estan serpentejats de roig. 
La seua massa corporal és gelatinosa.
En l’ombrel·la cúbica té un ull complex que li permet 
reaccionar davant objectes mòbils i respondre a canvis de 
lluminositat.
Per sort no sol habitar per aigües superficials, més aviat 
prop del fons, sobre els 20 m de profunditat.
La seua reproducció és sexual. Després de ser larves 
agrupades en eixams donen lloc als pòlips que passen a 
transformar-se en meduses.
És molt perillosa per a l'home. El gran poder urticant dels 
nematocistos verinosos que té als tentacles paralitzen 
les seues preses, i en el cas de banyistes, pot infligir com 
a mínim cremades, inflors, tremolors, etc., pel que es 
recomana acudir al metge ràpidament.

  PECES
Seitó                                 335.208 kg
Albacora                                7.059
Raja                                            48
Batoideos                                    4
Besugo                                        87
Bonito                                          16
Llampuga                                    41 
Caballa                                     9.168 
Congre                                          4
Gall                                              174
Orada                                           36
Musolas                                      15
Mòllera                                     1.090
Gallineta                                      178
Sorell                                        358
Esparrall                                    13
Llenguado                                   685
Sarg                                             270 
Lliri                                             1.372

Japuta                                            53
Llobarro                                          13
Panagal                                         342
Mabre                                         811
Aranya                                         32
Pagell                                       2.513
Peix espasa                                 66
Merluza                                     364
Rap                                              98
Espetón                                      660
Rodaballo                                    14
Rubios                                       147
Salmonete                                   15
Sardina                                   8.244
Mero                                             11
Pez limón                                   18
Bacoreta                                   1.073
Jurel real                                  1.049
Llisa                                         372
Pargo-dentol                              37

Estornino                                    19
Gatet                                          58
Roncador                                  119
Rata                                            9
Palometón                                  130
Tigre                                          145
Corva                                        334
Miseria                                         2
Brótola                                       103
Varios                                          77
                                    ___________
       TOTAL..................      371.564  

 CRUSTÁCEOS:
Cranc                                               5        
Llagostí                                       970
Galera                                         318
Llagosta                                       78
Gamba                                          17
Bogavante                                      5

                                              _______  
TOTAL...........................         1.376

  MOLUSCOS:
Calamar                                       53
Canana                                      1.981
Sépia                                            337
Polp roquer                                 114
Caragol                                          77
                                               _______
  TOTAL............................        2.561

     Resumen por modalidades:
ARRASTRE                (periodo de veda)
CERCO                                       356.222  
PALANGRE                                     8.098
TRASMALLO Y OTRAS ARTES     11.179
                                                 ________ 
      Total producción.………..     375.500

Tras dos meses de parada biológica, a partir 
del 1 de septiembre los bous se hicieron a 
la mar. Las extracciones fueron mediocres, 
pues la climatología no acompañó y 
los fuertes vientos de poniente estaban 
afincados. Las capturas mayoritarias fueron 
de calamares de 9 a 15 €/kg, pescadilla de 4 
a 9, moll de 5 a 8, caracoles a 10, rapes de 4 
a 9, lubina a 20, peludas a 6, pulpo roquero 
a 6, jurel a 3, aranya a 3, cangrejo a 2, rubios 
a 1 y morralla a 3.
La pasada semana la pesca cerquera 
subastó a diario entre seis traíñas un 
promedio 100 cajas de boquerón a 80 
€/caja (12 kg) y 200 cajas de sardina 
de 10 a 50 (según tamaño) y una de 
Vilanova i la Geltrú llevó 8.000 kg de 
bacoreta, que se cotizó a cerca de 2 €/
kg, siendo ejemplares de 6 a 12 kg. El 
actual periodo semanal, el lunes entre 

cinco llums pillaron 150 cajas de seitó 
hasta 90. El martes hubo chubascos mar 
adentro, y sólo un barco desembarcó 
50 cajas de sardina de 10 a 40. Y el 
miércoles dos barcas atraparon 80 
cajas de “oro azul” a 40 y 100 de sardina 
a 10. La procedencia era de cuatro de 
Vinaròs, una de Adra, una de Borriana y 
una del Grau de Castelló. 
Las barquitas trasmalleras llevaron 
langostino hasta 65 €/kg, sepia a 11 y 
palaí a 9. Otras pagel de 4 a 15. Algunas 
se dedican a la palà a 25 y rombo a 30. 
El xarcier del gran fondo pescó langosta a 
40, gallineta a 15 y mamones a 4.
Un marrajero pescó con anzuelo 2.000 kg 
de albacora a 4 €/kg, emperadores a 10 y 
llampuga a 2.
Y dos palangreros subastaron dorada de 
9 a 20 €/kg, sargo a 8, lliri a 4 y congrio a 2. 

Se levó la veda de arrastre
Ejemplares de bacoreta

Plataforma fija del Proyecto Castor ubicada en aguas frente a Vinaròs
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Club de Tenis Vinaròs

ESPORTS

El pasado domingo 15 de agosto, Antonio 
Adell Puchi, atleta del Club Esportiu Aigües 
de Vinaros, participó en la Ironman 70.3 en 
Wiesbaden (Alemania ) junto a 2.700 atletas 
de todas las naciones.
A pesar del mal tiempo y de la lluvia, Puchi 
logró llegar entre los 9 primeros de su grupo 
de edad y clasificar se para el campeonato 
del mundo en distancia Ironman 70.3 que 
tendrá lugar el 13 de noviembre en Florida.
El circuito de la bicicleta y el recorrido de 
correr fue un poco duro y la lluvia lo complicó 
un poco más, pero al final optó a un gran 
puesto, el 53º de la clasificación general y el 
8º de su grupo de edad, cruzando la meta 
con 04;50;11 (distancia: 1,9 km natación - 90 
km bici - 21,195 km corriendo).

Puchi, clasificado para el Campeonato 
del Mundo en Florida Ironman 70.3

Nuevamente y un año más, se celebró 
en el Club de Tenis Vinaròs una de las 
pruebas del Circuito Provincial de Tenis de 
Castellón, que viene disputándose durante 
todo el verano por toda nuestra provincia.
Este estío, en el Club de Tenis Vinaròs 
se disputaron las categorías de alevín y 
cadete, con una inscripción cercana a los 
120 participantes, tanto masculino como 
femenino, actuando de juez árbitro del 
torneo Raúl De Luis.
Los vencedores de este torneo fueron, 
en categoría alevín femenino, Ana Royo, 
que venció a Rocío Safont por 61 61. En la 
misma categoría pero en masculino Carlos 
Terres hizo lo propio con Hugo Estañol, 
siendo el resultado apretadísimo en tres 
sets y con un supertiebreak en el tercer set.

En la categoría de cadete, en féminas la 
vencedora fue Lorena Ferrer, que derrotó 
a Marta Ibáñez, 60 75. En caballeros, 
Millán Martínez venció a Vicente Franch 
por un doble 63. Resaltar los jugadores 
del Club de Tenis Vinaròs: Simón Fabrega, 
que tras pasar las tres primeras rondas 
del torneo, perdió en su encuentro de 
semifinales, y Alejandro Pérez y Nacho 
Fuentes, que tras vencer en sus dos 
primeros encuentros, perdieron en 
cuartos de final. 
La entrega de trofeos se realizó con la 
asistencia del presidente del Club de Tenis 
Vinaròs, Gerardo Alegría, y Miriam Forner 
en representación de Caixa Penedès, que 
repartieron los trofeos acreditativos a los 
campeones y finalistas de las dos categorías.

Semana importante e histórica, no sólo para el Vinaròs 
C. F., sino para toda la ciudad, ya que se ha inaugurado 
oficialmente el Nuevo Estadio (campo de fútbol) de la 
Ciudad Deportiva. Nadie mejor para inaugurarlo que el 
Villarreal C.F., nuestro equipo provincial de la máxima 
categoría que además acudió con buena parte de sus 
figuras.
Lo del resultado era lo de menos, lo importante el carácter 
festivo del partido y el poder decir, por fin tenemos un 
campo digno.
La pretemporada toca a su fin y sin tener en cuenta el 
partido ante el Villarreal, el equipo ha disputado un total 
de 7 partidos. Los resultados no importan a estas alturas, 
lo que importa es llegar en la mejor forma posible al 
debut liguero del próximo día 19, pero aunque sea de 
reojo, siempre se mira el marcador y, por lo menos, tanto 
los aficionados como, por supuesto, el entrenador, sacan 
las primeras conclusiones, igual  buenas como malas. De 
los siete partidos antes mencionados, se han perdido 5 y 
se han ganado 2. Los que se han ganado han sido contra 
rivales de inferior categoría. Los que se han perdido, son 
contra equipos de la misma categoría o superior. Hasta 
aquí pues hay que considerarlo normal. El problema radica 
en el gol. Se han materializado 9 goles y se han encajado 
11. Lo que ocurre es que los nueve que se han marcado 
han sido en los dos partidos que se han ganado (La Jana y 
Sporting Benicarló) y ante los rivales de su nivel o superior 
(Catí, Benlloch, Castellón juvenil, La Cava o Albocasser) 
no se ha conseguido ninguno. La temporada pasada se 
materializaron la no despreciable cifra de 53 goles, pero 
todos muy repartidos. Los más acertados fueron Espinosa, 
Agus y Folch con 9, 8 y 5 goles respectivamente. Se nota a 
faltar ese “metegoles” que marque diferencias, el que deje 
a sus compañeros en varemos más bajos y el que sume los 
15 o 18 goles que dan al equipo ese plus goleador que se 
traduce en puntos en la tabla clasificatoria. Al igual que el 
año pasado, la crisis aprieta y no está el horno para bollos, 
es decir, no se pueden realizar fichajes que luego no se 
puedan pagar, y menos aún cuando no sabes como irán 
los ingresos en el nuevo campo. 
No es que el equipo no vaya a funcionar, al contrario, se 
juega en una categoría menos y se tiene mejor equipo, se 
ha reforzado, esta más compensado y con el plantel más 
amplio, pero no nos engañemos, el objetivo es subir y no 
es fácil por mucho VINARÒS C. F. que te llames, al contrario, 
eres el equipo a batir y cada partido será una final.
Mañana se juega el último amistoso en Alcanar, a no ser 
que para el día 12 se juegue otro que se esta buscando. 
Es de suponer que Santi presente, ya al menos de salida, 
el once que pueda debutar en el campeonato y ver las 
posibilidades reales del equipo. Sólo ha habido un equipo 
al que te has enfrentado en pretemporada y que vas a 
encontrarte en el campeonato, el Catí, y se perdió por 1 
a 0 en el que fue el primer amistoso de pretemporada 
sin apenas haber entrenado y con un equipo que nada 
tiene que ver con el que va a debutar en la liga. El Catí 
como casi siempre es uno de los favoritos, el año pasado 
terminó tercero, curiosamente el segundo partido de 
liga se juega en su campo. Si no cambia respecto a la 
temporada pasada, ascienden los 7 primeros y los 3 
mejores segundos. Los otros 4 segundos se enfrentan 
en una eliminatoria y suben 2. Nuestro grupo fue el más 
fuerte sumando 77 puntos el San Pedro y 67 el Albocasser. 
La semana próxima no habrá columna y para el inicio 
liguero se publicará el extra.  

Rafa Marcos

Fiesta y falta de gol

Circuito Provincial Caixa Penedès 
en el Club de Tenis Vinaròs

ATLETISME.  C.Esportiu Aigües de Vinaròs
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Arturo, hacía mucho tiempo que no sabíamos nada 
de ti y pensábamos que ya habías abandonado el 
mundo de la moto.
Para nada, lo que pasa es que estoy trabajando 
fuera y no puedo realizar un campeonato entero. 
Sí que hago las carreras que puedo por la zona 
donde trabajo.

Por lo que vimos en Alcanar aún te mantienes en 
forma ¿no?
Bueno, hago lo que puedo, no tengo la misma 
forma que antes, pero intento mantenerme .

¿Ha cambiado en este tiempo la manera de vivir en 
este mundo?
Sí, al disponer de poco tiempo para esto. Combino 
la competición, organizando cursos, entrenos...

¿Cuál es el mejor recuerdo que tienes desde que 
empezaste con esto?
La primera vez que me presenté al Nacional. La 
verdad que no pensaba ni acabar, y cual fue la 
sorpresa de todos que gané la carrera. Desde 
entonces ya fue un no parar de viajar y entrenar.

Me han dicho que por tu casa han pasado de los 
mejores pilotos del mundo.
La verdad es que sí, han venido los hermanos 
Puigdemont, Gerard Farres, Arnau Vilanova, 
Joan Barreda, Joan Jou, Vico... Normalmente en 
pretemporadas, les viene de paso y organizamos 
unos días de entreno por la zona.

Incluso te han llamado de revistas alemanas.
Sí, me llamaron este invierno de la revista Motorrad 
Alemania para que les buscara un terreno para 

hacer una comparativa de las motos 2011 de cross 
y enduro.

¿Vinieron a hacer una comparativa en Vinaròs?
Sí y además vinieron dos de los mejores pilotos del 
mundo de enduro y motocross.

¿Dónde se hizo?
La comparativa de enduro la hicieron en el río, 
donde normalmente entreno y la de motocross la 
hicieron en el circuito de Amposta.

Y en cuanto a los cursos, ¿qué nos puedes decir?
Sí, este año he dado tres cursos en Albocàsser, 
Requena y Alcanar. Vinieron la mayoría de los 
offroad pilots de la zona. También acompaño a 
los Puigdemont y a Barreda cuando tienen mucha 
gente en sus cursos.

¿Es verdad que te llamaron para ser mecánico en el 
Mundial?
Me llamaron para ir con el equipo nacional de 
enduro como mecánico a los 6 días de enduro de 
Portugal. También me han llamado para alguna 
carrera del Mundial y para la Baja Aragón, pero con 
el trabajo que tengo me ha sido imposible ir.

Entonces ¿ te estás decantando hacia la mecánica de 
competición?
Bueno, tengo una tienda on line de motos de 
campo. Sí que es verdad que le preparo las 
suspensiones a Barreda y los Puigdemont... Pero 
no tengo la intención de ir de carrera en carrera 
todo el año como mecánico. A mí lo que me 
gusta es correr. Eso no quiere decir que haya 
alguna carrera del Mundial puntualmente o 

alguna del nacional en la que yo pueda ir como 
mecánico.
¿Y tus planes de futuro?
El año que viene intentaré hacer el campeonato 
de España de enduro y alguna carrera del catalán 
y valenciano de motocross o enduro, pero todo 
depende del trabajo. Acompañar al equipo suzuki 
del Mundial de enduro como mecánico si el tiempo 
me lo permite.

¿Cómo ves el ambiente en este mundillo con esto de 
la crisis?
Ya lo has dicho bien, esto es un mundillo, y además 
si le sumas esta pedazo de crisis, el resultado es 
que hay mucha menos gente en los circuitos que 
antes, aunque ganas no les falta.

¿Cómo ves la juventud en Vinaròs? ¿Has encontrado 
tu sucesor?
Bueno yo no pienso retirarme nunca, o bien 
como piloto o como mecánico. Pero en cuanto 
a un 100% piloto creo que hay muchos jóvenes 
pilotos en Vinaròs, pero les falta el apoyo que 
he tenido de mi familia. Está mi hijo, Arturo 
junior, tiene sólo 2 años y medio, pero su 
abuelo ya le ha comprado una moto. Ya sabe 
dar gas y ponerse de pie pero aún no frena. 
Si quiere, y le sigue gustando tendrá todo mi 
apoyo y experiencia para que sea un buen 
piloto.

¿Tienes alguna página web propia en la que podamos 
ver tus resultados?
Si en www.arturopitarch.es.tl está todo mi 
palmarés, aunque la página no esta acabada.

ENDURO.  

ESPORTS

Queda abierta la campaña 
de preinscripción y captación 
de socios para la temporada 
2010-2011, con los siguientes 
precios de carnets aprobados 
en asamblea general del 
pasado 30 de julio:

Categoría  A Socio de honor: 200 €
Categoría  B de número 100 €
Categoría  C jubilado    50 €
Categoría  D señora    40 € 

En los partidos del próximo fin de semana 
en el nuevo estadio, los carnets estarán a 
disposición de los socios, al tiempo que dará 
comienzo la inscripción de nuevos socios.

ESTADIO MUNICIPAL CIUDAD DEPORTIVA 

Sábado 4 septiembre, 17:30 h
Partido equipos juveniles 

VINARÒS C.F. A - C.D. ALCANAR

Domingo 5 septiembre, 18:30 h 
VINARÒS C.F. - C.D. ALCANAR

(equipos titulares)

Campaña de inscripción de socios

Arturo Pitarch Torres, piloto de enduro y motocross
Tiene en su palmarés una numerosa cantidad de títulos, entre los que 

destacan los cuatro campeonatos de España. Uno en junior y tres en 

elite en el Nacional por Autonomías, otro subcampeón de España 

Junior. Más de diez títulos a nivel de la Comunidad Valenciana.

Desde hace algún tiempo no sabíamos nada de él, pensábamos que 

ya “había colgado las botas”. Pero en la pasada carrera de motocross, 

logró un triunfo por delante de pilotos que corren el campeonato de 

España de motocross, con una moto de enduro.

Allí hablamos con él y muy amable nos concedió esta entrevista, 

que la verdad nos sorprendió, ya que con tanto tiempo sin noticias 

no esperábamos que Arturo estuviera a tanta altura metido en el 

mundo de la moto, aunque en parte de distinta manera a la habitual.
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FUTBOL.  Escola futbol base Vinaròs

ESPORTS

L’escola futbol base Vinaròs ha iniciat la 
temporada 2010-2011 amb una gran 
quantitat de xiquets. Un any més portarem el 
nom de la nostra ciutat ben amunt per tota la 
província de Castelló donant un bon exemple 
en tots els sentits.
L’escola futbol base del Vinaròs C.F. compta 
amb una gran plantilla de porters. Volem 
agrair el treball fet per aquests xiquets 
durant la temporada 2009-2010. Cal tindre en 
compte que és difícil tindre molts de porters 
en una escola de futbol, ja que la majoria de 
xiquets quan comencen a practicar el futbol 
volen jugar de davanters i fer gols. També 
hem de felicitar David que va anar a provar 
amb el Vila-real i felicitar Xabi, que ha fitxat 
pel Nàstic per a la pròxima temporada.  
Així mateix, recordar-vos que poden 
inscriure-s’hi tots els xiquets que estiguen 
interessats a formar part d’aquesta escola 
2010-2011. Els interessats a jugar a l’escola 
futbol base Vinaròs podeu trucar als telèfons 
639 454 222 o 615087912, també podeu 
trobar la informació a la web del club: www.
futbolbasevinaroscf.com.

Inici de temporada de l’Escola Futbol Base Vinaròs C.F.

El miércoles pasado, el Futur 09 
participó en los actos de inau-
guración del nuevo estadio gra-
cias a la invitación realizada des-
de el Ayuntamiento de Vinaròs. 
El jueves todas las categorías del 
Futur 09 iniciaron sus entrena-
mientos, desde los más peque-
ños (nacidos en 2006) hasta los 
más grandes (nacidos en 1999). 
Si estás interesado en inscribir-
te, aún estás a tiempo, la matrí-
cula no está cerrada para esta 
temporada.
Aún estas a tiempo. La forma 
de pago es sencilla, clara y sin 

sorpresas ni letras pequeñas, al 
inscribirte pagas la matrícula, 
y cada mes la cuota mensual. 
El Futur 09 te entregará la ropa 
deportiva necesaria para par-
ticipar en partidos y entrena-
mientos, y que será del alumno 
en propiedad y no tendrá que 
devolver (equipación para ju-
gar, polo de paseo, chándal, 
bolsa, camiseta de entreno y 
sudadera de entreno).
Infórmate en www.escolafutur.
es, oficina Aguilera 5 (plaza San 
Valente, 11 de Vinaròs), o al telé-
fono 692.182.062.

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Continúan los éxitos 
para nuestro deporte

El atletismo volvió a destacar el pasado 
fin de semana una vez más con la 
sensacional victoria conseguida por el 
atleta local Remigio Queral en la segunda 
edición del Duatlón de Cross Basiliscus de 
Benicarló, invirtiendo un tiempo récord 
de 1h 33min 7 s, sacando casi 2 minutos 
de ventaja al segundo clasificado, Víctor 
Bernat.
También merece destacar en tenis la 
magnífica actuación de los jovencísi-
mos tenistas de la Escuela del Club de 
Tenis Vinaròs al haber conseguido con 
todo merecimiento copar los primeros 
puestos del Torneo Langostino Vinaròs 
desde la categoría minibenjamín hasta 
la infantil.
Por último, hay que resaltar la perfecta 
organización del Club Náutico Vinaròs en 
la 28ª Regata Creuers Ciutat de Vinaròs, 
donde además los componentes del Club 
consiguieron puestos de relevancia con 
una participación de 25 embarcaciones.
Desde aquí damos la enhorabuena a 
todos por los éxitos conseguidos para el 
deporte de nuestra ciudad. 

Antonio José Adell Reverter, del Club Esportiu 
Vinaròs, y Miguel Ángel Monroig Marzá, del 
Club Triatló JiJi Jaja Vinaròs, participarán este 
domingo en la Triatlón de Valencia. Los dos 
vinarocenses participarán en la modalidad 
olímpica, donde hay inscritos 548 deportistas. 
La competición consistirá en nadar 1.500 
metros por el puerto de Valencia, 40 km en 
bicicleta por el circuito de F1 y 10 km corriendo 
por la Ciudad de las Artes y las Ciencias. En el 
conjunto de modalidades, hay un total de 1.227 
inscritos en la Valencia Triatlón. El vinarocense 
Joaquim Vicent Guimerà i Rosso es el fotógrafo 
oficial de la competición. 

Dos vinarocenses participan 
en la Valencia Triatlón

X.Flores
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El jueves dieron 
comienzo los 
entrenamientos en 
la Ciudad Deportiva, 
tras participar en la 
inauguración del nuevo 
estadio el miércoles

Ya ha empezado la nueva temporada
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VOLEI.  CME

ESPORTS

Campionat de vòlei platja Ciutat de Vinaròs
CME
Al mes de juliol, després de les dificultats 
sorgides en la ubicació, es va iniciar el primer 
torneig de vòlei platja La Lola Cafè, disputat a 
les nits a la platja del Clot i oferint les modalitats 
de 3x3 i 2x2. 
El torneig es va caracteritzar per un nivell 
superior al d'altres anys, on es va poder gaudir 
del magnífic nivell dels jugadors, ja que les 
noves generacions vénen amb força. 
Finalment la victòria va caure en mans de l'equip 
Pachanga (2º Benicarló, 3º Qlive) en la modalitat 
de 3x3 i en la parella Juanma/Juanjo (2º Adri/
Sergi, 3º Marc/Nacho) en la modalitat de 2x2. 
Agraïments a tots els jugadors, a la taula 
(Alberto i Laura), a Adrián Lendinez i Javier Bailly 
per l’organització i a les entitats responsables de 
la seua realització com són La Lola Cafè, el CME 
i l'Ajuntament de Vinaròs, que han fet possible 
unes nits agradables de vòlei platja a Vinaròs.

La classificació va quedar de la següent manera:

1r classificat Campionat Vòlei Platja CME 2010 
Modalitat Júnior - Equip Gentsana
2n classificat Campionat Vòlei Platja CME 2010 
Modalitat Júnior – Equip 24V – La Lola
3r classificat Campionat Vòlei Platja CME 2010 
Modalitat Júnior – Equip 2+1

1r classificat Campionat Vòlei Platja CME 2010 
Modalitat 2x2 – Juanjo-Juanma
2n classificat Campionat Vòlei Platja CME 2010 
Modalitat 2x2 – Adri-Sergio
3r classificat Campionat Vòlei Platja CME 2010 
Modalitat 2x2 - 
Campionat Vòlei Platja CME 2010 - Modalitat 2x2 
Millor jugador

1r classificat Campionat Vòlei Platja CME 2010
Modalitat 3x3
2n classificat Campionat Vòlei Platja CME 2010
Modalitat 3x3
3r Classificat Campionat Vòlei Platja CME 2010
Modalitat 3x3
Campionat Vòlei Platja CME 2010 - Modalitat 3x3
Millor jugador

U-8                                                              U-14

1º  Pau Pepio                                1º  Julen Ventos
2º  Ruben Díaz                              2º   Laia Pepio
3º Marc Díaz                                 3º   Laura Albiol 
                                                     4º  José García
                                                     5º   Óscar Sales
                                                     6º   Oriol Vidal
                                                     7º  Ángel Prados     

VI Concurso Infantil de pesca
PESCA.  Club Pesca Deportiva La Lubina

El pasado domingo, 29 de agosto, el Club de Pesca 
Deportiva La Lubina realizó el penúltimo de los concursos 
del campeonato social, en la modalidad infantil en sus dos 
apartados de categorías U-8 (menores de 8 años) y U-14 
(entre 9 y 14 años), en la escollera de levante y desde las 09:00 
a las 12:00. Disfrutando de un magnífico y más moderado en 
la intensidad de calor y con una muy buena participación 
de los socios infantiles. A la hora de costumbre se hizo una 
parada para reponer fuerzas con el tradicional almuerzo, 
junto con los papás. Felicitamos a todos los concursantes y 
la clasificación quedó de la siguiente manera:

Animaros a todos para 
el último concurso 
del campeonato de 
este año. Agradecer a 
todos su participación 
y animarles para seguir 
en la práctica de este 
bonito deporte.

1ER 2x2 1ER junior1ER 3x3

2O 2x2 2O junior2O 3x3

2O 2x2 2O junior2O 3x3
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Regidoria de Benestar Social

Regidoria Medi Ambient. Brigada Verda

SERVEI GRATUÏT DE RECOLLIDA 
DE PODA A VINARÒS

Es recorda als ciutadans que la Brigada Verda de l’Ajuntament 
realitza cada dilluns el servei gratuït de recollida de restes de 
poda i jardineria.

El servei és exclusiu per a particulars, i només es realitza 
el dilluns al matí. 
Per facilitar la recollida, cal seguir les següents normes: 
Les restes de poda s’han de depositar dilluns abans de les 
7.30 hores (o diumenge al vespre/nit). 
Les restes s’han de depositar apilades i preferiblement 
lligades. No hauran d’impedir la circulació ni la visibilitat de 
vianants i vehicles. 

La recollida es realitzarà en els següents carrers: 
Avinguda de Francisco J. Balada 
Avinguda de Francisco Baila 
C. Salinas A
C. Salinas XR
Camí de les Carretes (Boverals H)
Carrer de Babord (Saldonar A)
Camí dels Ameradors
Urbanització La Closa

Les fraccions petites (gespa per exemple) es depositaran en 
bosses verdes, que es podran recollir gratuïtament a:
Oficina d’Informació i Turisme 
Centre d’Autorentat Vinaròs
Bar Restaurant El Vago 
Gasolinera Europetrol 
Bar Restaurant Club de Tenis
Supermercat Sebastián 
Supermercat Vicentica 
Bar Restaurant Tic Tac 

Aquells abocaments que no provinguen de particulars se 
sancionaran. 

TRAMITACIÓ DE LA TARGETA DAURADA

Es comunica a les persones interessades a obtenir la 
targeta daurada per poder accedir al transport públic urbà 
de manera gratuïta, que el proper dia que se’n durà a terme 
la tramitació serà el 17 de setembre de 2010.

Requisits:

Estar empadronat a Vinaròs.
Tindre 65 anys complits.
Presentar el DNI original.

Lloc: Regidoria de Benestar Social, pl. de Sant Antoni, 19 
baix
Horari: de 10.00 h. a 13.00 h
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ESQUELES

Antonio Gomis Belso
Que falleció cristianamente a la edad de 88 años  

el día 21 de Agosto de 2010. 

E.P.D.

Rogad a Dios por el alma de

-Las almas también sueñan-
Alma, que eres devota de la 

Virgen María La adoras, como 
madre celestial amorosa, Con 
devoción le ofreces todos los 

días
Tu fervorosa oración, como 

perfumada rosa.
Alma, que tal vez te sientes 

prisionera
De tu dueño, que inconsciente te 
ignora, Sueñas en que puedes 

volar ligera,
Y dejar su cuerpo que te dé 

pena.
Sueña alma mía, no tengas 

pena, Sueña, que te vas para 
no volver, Que estar aquí, no es 
cosa buena, Que en la Tierra, 

todo es padecer
Sueña alma mía, en cosas 

bellas,
En que dejas esta prisión 

corporal,
Y que vuelas libre, hacia las 

estrellas, Dejando para siempre 
el mundo terrenal.

Sabes que algún día llegará el 
momento,

En que te irás de mi cuerpo,
Tal vez, sientas alegría o 

tormento,
Al dejarme, y presentarte al Dios 

eterno.
Vuela hacia el que te ha creado.
Al estar ante Él, humildemente 

le rogarás,
Que no tenga en cuenta mis 

pecados,
Dios, con su infinita bondad me 

perdonará.

Tu familia te recordará siempre con 

Rafael Martín Corona
Que falleció cristianamente en Vinaròs el día 21 

de Agosto de 2010, a los 47 años de edad. 

E.P.D.

Rogad a Dios por el alma de

Para mi amigo Rafa 
le quiero escribir,
unas palabras y 

que sepa lo que yo 
siento,

a el muchas cosas 
me gustaria decir,

y expresar con ellas 
todo mi sentimiento.

Un 21 de agosto, 
de nosotros te 

marchaste,
y el reloj a todos se 

nos paro,
maldito el dia en que 

nos dejaste,
pues el corazon , a 
todos se nos partio.

 nos dejaste toda tu 
alegria,

nos sorprendias 
cada vez con tu 
forma de ser,

nos enseñabas 
muchas cosas cada 

dia,
que suerte la 

nuestra, de poderte 
querer.

Nos dejas un vacio 
impresionante,
sera dificil  ese 
hueco rellenar,

pero con el recuerdo 
de tu bondad 

constante,
mas facil la vida nos 

haras llevar.

Estuviste 42 dias 
luchando,

contra esa maldita 
enfermedad,
dia y noche 
soportando,

una desgraciada 
soledad.

Rafa amigo i 
compañero,

desde alla donde 
nos puedas ver,

quiero que sepas 
que en el mundo no 

habra dinero,
que yo pagara para 

volverte a tener.

Descansa en paz , 
alla donde tu estes, 
te juro que sea el 

lugar que sea,
a todos nosotros nos 

volveras a ver,

LA FAMILIA DESEA DAR LAS GRACIAS A TODO EL PERSONAL 
DE LA UCI DEL HOSPITAL COMARCAL DE VINAROS POR EL 

CARIÑO Y TRATO RECIBIDO DURANTE LOS 40 DIAS QUE ALLI 
ESTUVO INGRESADO, TANTO AL PACIENTE RAFAEL MARTIN 

COMO A NOSOTROS MISMOS Y EN ESPECIAL A LA DOCTORA 
INTENSIVISTA ROCIO. TAMBIEN AGRADECER A TODO EL 

MUNDO EL APOYO RECIBIDO ANTES , DURANTE , Y DESPUES 
DEL FUNERAL Y ASI MISMO LA CANTIDAD DE FLORES RECIBIDA 

ESQUELES

ANIVERSARIS

Subscriviu-vos a 
El Diariet

964 450 085
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ESQUELES

www.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 

www.vinarosnews.net
www.vinarosnews.net

Seguiu al Vinaròs.News 

Dr. Fleming nº 6 - 12500 Vinaròs
Tel. 964 45 00 85 Fax. 964 45 20 12
e-mail: webmaster@editorialantinea.com

» Impresión Offset de calidad

» Especialistas en impresión de revistas

» Servicio de impresión de plotter sin límite

Cartelería
Folletos publicitarios

Flyers
Papelería de oficina

Cartas, 1º y 2ª hoja de carta
Sobres
Tarjetas
Carpetas

Facturas y albaranes
Publicidad de puntos de venta

Loterías, Tickets
Revistas, Libros ...

PUBLICITAT
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 20.00 h
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO

 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VINARÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

4 setembre GUIMERÀ pl. Parroquial, 11
5 setembre ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)
6 setembre SANZ c. Pont, 83
7 setembre VALLS zona turística nord, 11
8 setembre MATEU c. Sant Francesc, 103
9 setembre TORREGROSA av. Llibertat, 9
10 setembre MARTÍNEZ av. País Valencià, 15
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